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Türkiye Futbol Federasyonu, “Türkiye Fut-
bol Oynuyor” projesi kapsamında desteklediği, 
Özel Sporcular Spor Federasyonu bünyesinde-
ki Özel Sporcular Down Sendromlular Milli 
Takımı’na moral yemeği verdi.

TFF Engelliler Koordinasyon Kurulu’ndan 
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi İsmail Er-
dem ve TFF Engelliler Koordinasyon Kurulu 
Başkanı Ömer Gürsoy, Riva Hasan Doğan 

Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri’ndeki 
yemekte Özel Sporcular Down Sendromlular 
Milli Takımı ile bir araya geldi.

Moral yemeğine Görme Engelliler Spor 
Federasyonu Başkanı Hasan Sayyıdan, İşitme 
Engelliler Spor Federasyonu Başkanı Yakup 
Ümit Kihtir, Bedensel Engelliler Spor Federas-
yonu Başkanı Arif Ümit Uztürk ve Özel Spor-

cular Spor Federasyonu Başkanı Birol Aydın 
da katıldı.

Özel Sporcular Down Sendromlular Mil-
li Takımı, 31 Mart - 7 Nisan 2020 tarihleri 
arasında Antalya’da gerçekleşecek Trisome 
Games 2020 hazırlıkları kapsamında 2. etap 
çalışmalarını TFF Riva Hasan Doğan Milli 
Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde sürdü-
rüyor.

Cemil 
TURAN

Fenerbahçe için şubat ayı ne kadar kötü 
geçer diye tahmin etsek o kadar kötü geçti. 
Şubat ayı başında sarı lacivertliler şampiyon-
luğun en kuvvetli adayıydı. Mart ayı başında 
ise Fenerbahçe şampiyonluğa havlu atmıştı. 
Bu bir aylık süreçte çıkılan 5 maçta 2 puan 
alan Fenerbahçe, doğal olarak da teknik direk-
tör Ersun Yanal ile de yollarını ayırdı.

Artık yönetimin hata yapma lüksü yok. 
Gelecek sezon için mutlaka iyi bir teknik ekip 
ve kadro kurulmalı. Fenerbahçe her zaman 
zor günlerden çıkmıştır. Bu zor günlerden de 
daha da kuvvetlenip çıkacaktır.

Şubat ayına geri dönersek şampiyonluğun 
kaybedilmesinde hakemlerin de etkisi oldukça 
fazla. Trabzonspor ve Alanyaspor maçında 
verilen kararları futbolcuları ligden düşürdü. 
Özellikle Alanyaspor maçında son dakikada 
verilmeyen penaltı sezonu bitirdi. O penaltı 
verilseydi, Fenerbahçe moral ve motivasyonla 
Ankaragücü ve Galatasaray’ı yenerdi. Şampi-
yonluğun da en kuvvetli adayı olurdu. Çünkü 
fikstür lehine dönüyordu. Maalesef izin ve-
rilmedi. Şampiyonluğa giderken atılan son 
dakika gollerinin önemi 3 puandan öte moral 
açısından çok katkısı olur. Alanya maçındaki 

penaltı öyle bir andı. Hatta o maç kazanılsay-
dı 2011’deki Gaziantep maçına da benzer bir 
maç kazanılmış olurdu.

Fenerbahçe geç kalmadan hocasını bulup 
takımın başına geçirmeli. Acele karar da ver-
memeli. Gelen hoca bu sezonu puan sıralama-
sında en yüksek yerde bitirmeyi hedeflemeli. 

Doğal olarak da Türkiye Kupası da hedefler 
arasında olmalı.

Fenerbahçe Beko, kötü başladığı Eurole-
ague’de aldığı seri galibiyetlerle kendini ilk 
8’e attı. Ama bu ay içerisinde oynayacağı 
maçlar sezonun geri kalanı için çok belirleyici 
olacak. 7.’lik ve olası 6.’lık Fenerbahçe Beko 
için Final Four şansını artırır.

Kara Şubat!..

TFF’den Down Sendromlular  
Milli Takımı’na Moral Yemeği
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Fenerbahçe futbol takımı Ali Koç’un baş-
kan seçilmesinden sonra en önemli hedefi 
vizyon du. İlk sezonun sonunda takım küme 
düşmekten sezonu 6. Bitirildi.  Umutlar 
2019-2020 sezonuna kaldı. 2. Sezonun son 
çeyreğinde neler olduysa ligin bitimine 9 
maç kala Fenerbahçe futbol takımı 7. Sırada.                                                                                                                      
Şimdi İki sezonu kısaca sorgulayalım, burada 
hangi hatalar yapıldı. Ersun Yanal’ın basın 
tarafından şişirilmesi. Ali Koç’un almayı hiç 
düşünmediği hoca tribünlerin baskısı ile takı-
mın başına getirildi. Ersun Yanal kimi nerede 
oynatacağını tahlil edemediği,  oyun içinde 
taktik hataları yapması yanında nedenini 
hala anlayamadığım sanki Trabzon maçından 
sonra gizli el bir dokunuş yaptı tüm hakem 
kararları takımın aleyhine verildi. Burada 
herkes kendi işine bakmalıydı başkalarını 
işine karışılmamalıydı bunların etkin olduğu-
nu düşünüyorum

Galatasaray’ın Kadıköy de Fener-
bahçe’yi 20 yıl sonra yenmesi dahil 
sahasında alt sırada olan takımlara 
puan kaybetmesi oyuncularda ister is-
temez bir stres ve sinirli ortam yarattı.                                                             
Son maça da hocasız çıkılması moralleri 
iyice bozdu.

Ali Koç bana kalırsa herşey ile kendi ilgi-
leniyor ve bu durumda onu yoruyor açıkçası 
stresliler ordusuna o da katıldı. Bu böyle 
olmamalı Son olarak tribünden seyircilerin 
arasına atlaması alışılmadık bir davranış 
olarak hatırlanacak. Bence en sakin olması 
gereken başkan olmalıdır. Daha hiçbir şey 
bitmedi aklıselim olarak gelecek sezon ça-

lışmalarına şimdiden başlanmalıdır Koç’un 
bu taraftarda kredisi hala bitmedi bu güveni 
arkasında hissetmeli geçmiş iki sezondan 
ders çıkararak şampiyon olacak takımı hazır-
larken vaatlerini de yerine getirmeli. Camia 
büyükleri ile iş birliği yapmalı.

Fenerbahçe taraftarlarının Ali Koç tan 
beklentileri çok büyük. Bu başarısız iki se-
zonun sonunda Fenerbahçe’yi bırakmayı asla 
düşünmemeli. Aksi takdirde daha kötü gün-
ler bizi bekler.

Yapacağı en önemli şeylerden biri bölün-
müş küskün Fenerbahçelileri birleştirmek. 
Çünkü Fenerbahçe’nin çok düşmanı var 
ne para ne şöhret Fenerbahçe’yi kurtarmaz 
önemli olan Aziz Yıldırım’ın bıraktığı “FE-

NERBAHÇE YIKILMAZ” Bu kalenin birlik 
ve beraberlikle korunması devam etmeli. 3 
Temmuz da bu güçlü taraftar birlik olmasaydı 
bugün Fenerbahçe diye bir kulüp kalmazdı.

Erkek Basketbol takımı inanıyorum ki bu 
kadar olumsuzluk ve sakatlıklara rağmen ilk 
sekize kalacak kadar güçlü. Önemli olan Ob-
radoviç gibi değerli bir hocayı küstürmemek, 
rahat çalışmasını sağlamak. Bütçelerin çok 
arttığı hepimizce malum. Çünkü Fenerbahçe 
Erkek Basketbol takımı Avrupa da Türki-
ye’nin tanıtımında büyük rol oynadı, bunu 
devam ettirmek Ali Koç yönetiminin görevi. 
Ali Koç başarıları devam ettirmek için geldi 
bunu başaracak güç inanmaktır. “UMUDU-
MUZ HER KULVARDA YENİDEN FE-
NERBAHÇE”

Atila 
BARTIN UMUTSUZ GÜNLER

Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Nihat 
Özdemir, “Milliyet ve İzmir Ticaret Odası 
Buluşması” kapsamında düzenlenen etkinliğe 
katıldı.

İzmir Ticaret Odası›nda gerçekleştirilen 
panelde, TFF Başkan Vekili Mehmet Baykan 
ile A Milli Takım Teknik Direktörü Şenol Gü-
neş de yer aldı. 

“İş dünyasında neler oluyor?” başlıklı pa-
nelde İZTO üyelerine seslenen Başkan Nihat 
Özdemir, davetleri için İzmir Ticaret Odası 
(İZTO) Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Öz-
gener›e teşekkür etti. Özdemir “Mahmut Özge-
ner ile birlikte İzlanda maçı öncesi burada bir 

araya gelmiştik. 100’e yakın yönetim kurulu 
üyesini İzlanda maçına davet etmiştik. O maçı 
berabere bitirip 2020 Avrupa Futbol Şampi-
yonası gruplarına direkt katıldık. Bize uğurlu 
geldiler. Yönetim kurulu üyelerini yine her 
maçımıza bekliyoruz” açıklamasını yaptı.

Özdemir, İzmir›in Türk futbolu için önemli 
olduğunu belirterek, Altınordu›nun altyapıda 
«başarılı» işler yaptığını, Göztepe›nin kulüp 
başkanı Mehmet Sepil’le önemli bir ivme 
yakaladığını, TFF 3. Lig’e düşen Altay’ın da 
TFF 1. Lig’e kadar yükseldiğini söyledi.

İzmir takımlarının iyi gidişatlarının sürme-
sini temenni eden Özdemir, «İzmirliler bizden 
mili maç istiyor. Hazırlık maçı olsun, şu olsun 
bu olsun. Şenol hocayla da konuştum, İzmir›e 
bir maç vermemiz gerektiğine inanıyorum” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Nihat Özdemir koronavirüs ne-
deniyle İtalya’da geçen hafta sonu 3 maçın 
oynanmadığını aktarırken “Bazı maçların se-

yircisiz oynanma kararı alındı. Avrupa Futbol 
Şampiyonası yapılsın yapılmasın diye konuş-
malar var. Bu yalnız Türkiye’yi etkileyen bir 
olay değil. Makedonya’da bir vaka olmuş ama 
çok şükür şu anda çok iyi tedbirler alındı. İran 
seferlerimiz tamamen durdu şu anda. Nerede 
tehlike varsa orada duracağız” diye konuştu.

Panelin sonunda İzmir Ticaret Odası (İZTO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Özgener ta-
rafından Nihat Özdemir’e plaket takdim edildi.

TFF Başkanı Nihat Özdemir,
İzmir’de Panele Katıldı
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Solgar Vitamin Türkiye Kupası final müsa-
bakasında Darüşşafaka Tekfen ile karşılaşan 
Fenerbahçe Beko,  karşılaşmadan 74-71 galip 
ayrıldı ve 7. kez kupanın sahibi oldu.

Ankara Spor Salonu’nda oynanan maça 
Fenerbahçe Beko; Sloukas, Kalinic, De Colo, 
Datome ve Vesely beşiyle başladı. Aynı za-
manda Başantrenörümüz Zeljko Obradovic bu 
maçla birlikte Fenerbahçe Beko’nun başında 
500. resmi karşılaşmasına çıktı.

Zeljko Obradovic: “Fenerbahçe ile kupa 
kazanmak her zaman çok güzel”

Fenerbahçe Beko ile 500. maçına çıkan ve 
11. kupasını kazanan Başantrenör Zeljko Ob-
radovic, FB TV’ye yaptığı açıklamada şunları 
söyledi:

“Kupalar her zaman özeldir. Bütün takımlar 
tutkuyla oynarlar. Darüşşafaka bu akşamda so-
nuna kadar savaştı. Galibiyetten ötürü oyuncu-
larımı kutluyorum. 2 günde bir maç oynayınca 
zor oluyor ama mümkün olduğunca maçın 
içinde tutmaya çalıştım. Çok iyi oynadığımızı 
söylemem ama finali çok duygusaldı. Oyuncu-
larımın kupası. Onların antrenörü olduğum için 
gurur duyuyorum. Başkanımız Ali Koç ve Se-
mih Özsoy’a çok teşekkür ediyorum. Her za-
man yanımızdalar ve destek oluyorlar. Fener-

bahçe ile kupa kazanmak her zaman çok güzel. 
Taraftarlarımıza da çok teşekkür ediyorum. Her 
zaman yanımızdalar. Bu kupa aynı zamanda 
onlarında kupası. Gurur duyucu bir şey. Staffa 
da çok teşekkür ediyorum. Ofis çalışanları, tüm 
ekip. Bu tam bir aile işi. Çok yüksek bir rakam. 
Bana gerçekten gurur veriyor. Aklınızda bir 
şeyler dilemek ve bir şeyler istemek güzel bir 
şey. İki kupa için savaşmaya devam edeceğiz.”

Maurizio Gherardini: “Kupa kazanmak 
hiçbir zaman kolay değildir”

Maurizio Gherardini, kupa seremonisin ar-
dından FB TV’ye yaptığı açıklamada şunları 
söyledi: 

“Türkiye Kupası bu formatta ilk kez oynan-
dı. Gayet başarılıydı. Herkesin kazanma şansı 
vardı. İki maçta bizim için çok dengeliydi. Bu 
maçta rakibimiz muhteşem oynadı, son daki-
kalarda biz daha iyi oynayıp, kupayı kazandık. 
Kupa kazanmak hiçbir zaman kolay değildir 
ama sezonun devamı içinde çok önemli. İnşal-
lah böyle devam ederiz.”  

Luigi Datome: “Önümüzde çok daha bü-
yük kupalar var ”

“Kupa kazanmak her zaman güzel. İyi bir 
noktada başlamamıştık ama ilerisi için iyi bir 
motivasyon. İlk maçta oynamadım sadece 

finalde oynadım. Kendimle ilgili konuşmayı 
sevmiyorum ama genel olarak çok mutluyum. 
Önümüzde çok daha büyük kupalar var. Nefes 
alıp, çalışmaya devam etmeliyiz. Taraftarla-
rımıza müthiş atmosfer için teşekkür ederim. 
Birlikte olduğumuz sürece hedeflerimize ula-
şırız.” 

Melih Mahmutoğlu: “Tüm camiamıza, 
taraftarlarımıza hayırlı olsun”

Çok zor bir maç oldu. Darüşşafaka’yı teb-
rik ediyorum. Sonuna kadar mücadele ettiler. 
Kırılma anlarında daha akıllı oynadık. Tüm 
camiamıza, taraftarlarımıza hayırlı olsun. Cem 
ağabeyimiz bizi üzdü. Bu kupayı onun için 
aldık hem de Joffrey’in annesi vefat etti. Uzun 
zamandır bizimle değil. Ona da bu kupa ar-
mağan olsun. Morallenip, daha da iyi çalışıp; 
zorlu maçları kazanmak istiyoruz.

Ahmet Düverioğlu: “Bütün takım savaştı, 
elinden geleni yaptı”

“Zor olacağını biliyorduk. Maç gergin geçti. 
İnişler çıkışlar çok oldu. Bütün takım savaştı, 
elinden geleni yaptı. Hatalar tabii ki oldu ama 
onları telafi edip maçı kazanmayı bildik.”

Nando De Colo: “Kupa kazanmak çok 
güzel bir duygu” 

“Kupa kazanmak çok güzel bir duygu. Baş-
ka kupalardan önce bir kupa  kazandık. Zor 
oldu. Darüşşafaka da çok iyi mücadele etti. Ta-
raftarlarımız nereye gidersek hep peşimizdeler. 
Nerede olursak olalım evimizde gibiyiz.”

TÜRKİYE KUPASI 
FENERBAHÇE BEKO’NUN



1-ENGİN DOMANİÇ KİM-
DİR? 

Engin Domaniç 26 Aralık-
1955te Babasının memuriyeti ne-
deniyle Kastamonu’da. Dünyaya 
geldi. Aslen İstanbulludur. İlkoku-
lu Adapazarı’nda, ortaokul ve lise 
eğitimini Haydarpaşa Lisesinde 
bitirmiştir. Daha sonra, üniversite 
eğitimini 1976 yılında Boğaziçi 
Üniversitesinde tamamlamıştır.

2-PROFESYONEL KARİYE-
RİNİZE  NE ZAMAN BAŞLA-
DINIZ?

Basketbola lise yıllarında baş-
ladım.(1970)boyu 1metre96cm 
dir. İlk Antrenörüm Faruk Aka-
gündür. Daha sonra Cavit Altunay 
ve Fenerbahçe’de sırasıyla Tüluğ 
Siyavuş ve Mehmet Baturalp ile 
çalışmıştım.

1971 yılında İTÜ Yıldız Bas-
ketbol Takımı

1976-1978 Fenerbahçe
1978 askere gittim
1978-1979 Muhafız Gücü An-

kara
1979 Fenerbahçe’ye geri dön-

düm
1979-1982 Fenerbahçe’de oy-

nadım
1982 yılında Basketbolu bırak-

tım

3-İŞ HAYATI
1982 de İnşaat Malzemeleri 

üzerine Türkiye Distribitörü bir 
firmada göreve başladım, daha 
sonra Özdemir Sabancı ile tanışma 
imkanı buldum. Sabancı grubuyla 
(Temsa-Toyota Sa)gibi kuruluşlar-
da yönetici kadrosunda iş hayatımı 
tamamladım.

4-KAZANDIĞINIZ ŞAMPİ-
YONLUKLAR, TAKIMLAR VE 
YILLARI

İlk olarak İTÜ›de Gençler Tür-
kiye Şampiyonluğu

Haydarpaşa Lisesinde İstanbul 
2.liği

Türkiye 2.liği
Boğaziçi Üniversitesinde Tür-

kiye 2.l,iği

5-SPOR HAYATINDAKİ ANI-
LARINIZ

BASKETBOL;
Mehmet Baturalp(Antrenör)

benim için ayrı bir önem taşımak-
tadır, profesyonel basketbol ha-
yatında kendisi benimle yakından 
ilgilenmiştir.

1977 yılında şampiyonluğa 
oynayan G-S ile maçın bitimine 1 
saniye kala 3 sayı mağlup olan FB 
ye faul yapıldı. Faulü atan oyuncu 
2 sayılık basket attı. Halen 1 sa-
niye devam ediyordu top G-S ye 
geçti o anda topu G.S oyuncu he-
yecandan karşı potaya fırlattı. Top 
FB ye geçti, herkes pota altında 
toplaştığında dışarı doğru çıktım 
ve gelen topu baskete çevirdim.

Bu atışımla Fenerbahçe maçı 
kazandı. Bu anı benim için çok 
özel bir değer taşımaktadır.

ATLETİZM ANILARI;
1978 yılında Fenerbahçe De-

reağzında Basketbol Antrenmanı 
için beklerken hocalardan biri 
gelip ‘BEYKOZ KIR KOŞUSU 
‘var bazı oyuncular oraya gidecek 
dediler. Bunun üzerine koşuya 
katılarak orada 3.lük kazandım. 
Katılımın yüksek olduğu koşuda 
Fenerbahçe takımı 1.oldu.

Bu koşuda çeşitli okullar, İstan-
bul Belediyesi, Üniversiteler ve 
Galatasaray vardı.

6-BAŞKA İLGİ DUYDUĞUN 
SPOR ALANLARI;

Yelkene 1972 yılında başladım 
ve halen devam etmekteyim. Şu 
an faal olarak Kalamış Yelken 
Kulübünde Yönetim Kurulu Üyesi 
olarak görev yapmaktayım.

İlk yıllarda Snipe ve Flying 
Dutchman

Daha sonra Dragon ve Salmalı 
teknelerde yarışarak yelken spo-
runda da birçok başarı kazandım.

7-TÜRK BASKETBOLUNUN 
DÜNYADAKİ YERİ NEDİR?

Türk Basketbolu gün geçtik-
çe dünyadaki yerini ön sıralara 
taşımaktadır. Yabancı oyuncu ve 
antrenörlerinde Türk basketboluna 
değerli katkıları bulunmaktadır. 
TÜRK Basketbolunun iyi seviye-
lere gelmesi için altyapıdan itiba-
ren oyuncu ve antrenör yetiştiril-
melidir. Günümüzde basketbolda 
bu alanlarda büyük eksiklikler  
yaşanmaktadır.

8-EN ÇOK GELECEK VAAT 
EDEN BASKETBOLCULAR 
KİMLERDİR?

U-15(Yıldız Takım)jenerasyonu 
şu anda Türkiye’de gelecek vaat 
etmektedir. Bir önceki soruda 
özellikle belirttiğimiz üzere tüm 
spor dallarında alt yapı çok önem-
lidir. Pilot bölgeler seçilerek okul 
çağındaki sporcular daha iyi eğitil-
melidir ve spor hayatına kazandı-
rılmalıdır. Basketbol artık dünya-
da fiziksel olarak oynanmaktadır, 
sporcuların fiziksel özelliklerinin 
dünya standartlarında olması ge-
rekmektedir.

Türkiye’de saygı ve itaat karış-
tırılıyor. Sporcu kişiliğini belirle-
meli, tanımlayıp kendini o yönde 
geliştirmelidir. aynı zamanda ken-
dine güvenmelidir.

9-ESKİLERDEN EN DEĞER 
VERDİĞİNZ BASKETBOLCU-
LAR KİMLERDİR?

-Kemal Erdenay
-Hüseyin Kozluca
-İsmet Badem
-GENÇLERE BASKETBOL 

HAYATINDA VERİLECEK EN 
ÖNEMLİ MESAJ;

Çok çalışmak, kararlı olmak ve 
dünya basketbol literatürünü takip 
etmek.

ASUDE ERHAN
asudeerhan@windowslive.com



9

Fenerbahçe Öznur Kablo Kadın Basketbol 
Takımı, Kadınlar Türkiye Kupası finalinde İz-
mit Belediyespor ile karşılaştı. Üstün oyunuyla 
maçtan 77-61 galip ayrılan sarı lacivertliler, üst 
üste ikinci, toplamda 13’üncü Türkiye Kupa-
sı’nı kazandı. 

Adana’da oynanan maçta Fenerbahçe taraf-
tarları tribündeki yerini alırken, Yönetim Ku-
rulu Üyelerinden Metin Sipahioğlu ile Öznur 
Kablo Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Bala-
rısı takımı yalnız bırakmadı.

Skor dağılımı: Iagupova 22, Zandalasini 
15, Gray 12, Tuğçe 11, Williams 6, Stokes 5, 
Sevgi 2, Olcay 2, Esra 2

Victor Lapena: “Mükemmel oynadık”
Fenerbahçe Öznur Kablo Başantrenörü Vic-

tor Lapena, Türkiye Kupası’nın kazanılmasının 
ardından yayıncı kuruluşa açıklamalarda bu-
lundu ve şunları söyledi:

“Taraftarlarımıza teşekkür ediyorum. Sade-
ce bu maçta değil tüm turnuva boyunca bize 
büyük destek verdiler. Oyuncularım mükem-
mel oynadı. Teşekkür ediyorum. Her durumda 
sakin kaldılar. Gelecek için çok önemli perfor-
mans bunlar. Ligde ve Avrupa’da yolumuza 
devam ediyoruz. Geride kalanlara konsantre 
olacağız.  İyi gidişimizi sürdürmeye çalışaca-
ğız.”

Olcay Çakır Turgut: “Bütün sakatlıklara 
rağmen takım olmayı bildik”

 “Taraftarımıza teşekkür ediyorum. Burada 
bizi üç maç boyunca yalnız bırakmadılar. İna-
nılmaz destek verdiler. Televizyon başından 
bizi destekleyenlere de teşekkür ediyoruz. 
Sakatlıklarımız vardı. Aslında zorlu bir dö-
nemden geçiyorduk. Alina sakattı, bir süredir 
oynamıyordu. Benim elimde sakatlığım vardı. 
Nikki’nin ağrısı vardı. Ama bunlara rağmen 
takım olmayı bildik.” 

Kiah Stokes: “Birlikte mücadele ederek 
kupayı kazandık” 

“Çok mutluyum. Bugün takım olarak iyi 
bir mücadele verdik. Birlikte mücadele ederek 
kazandık. Kupayı kazandığımız için gerçekten 
çok mutluyum.” 

Esra Ural Topuz: “Bu kupayı bütün ka-
dınlara armağan ediyorum”

“Gerçekten çok mutluyum. Bizim için sezon 
ortasında, tam da Final-Four Play-offuna git-
meden önce bu kupayı kazanmak çok önemliy-
di. Türkiye Kupası ve lig boyunca çalıştığımız 
her şeyi sahaya koyduk. Bizim işimiz böyle. 
Seviniyoruz ve bitiyor. Önümüzde çok önemli 
maçlarımız var. Final Four’a kalmak bizim için 
çok önemli. Aynı savunmayla şampiyon olma 
yolunda emin adımlarla ilerlemek istiyoruz. 
Hücum maç kazandırır, savunma şampiyonluk 
getirir. Bunu bir kere daha kanıtladığımız için 
ve kupayı müzeye götürdüğümüz için çok mut-
luyuz. Yarın da 8 Mart Dünya Kadınlar Günü. 
Bu kupayı da bütün kadınlarımıza armağan 
ediyorum.”

Sevgi Uzun: “Tüm hedeflerimizi gerçek-
leştirerek sezonu 4 kupayla tamamlamak 
istiyoruz” 

“Gerçekten çok keyifli. Sezon başında 
kendimize hedefler koyduk. Şu an iki tanesini 
gerçekleştirdik. Umarım ligdeki ve Eurolea-
gue’deki hedeflerimizi gerçekleştirip 4 kupayla 
sezonu kapatırız. Burada kadınların gücünü 
temsil ediyoruz. Yarın da Kadınlar Günü. Bu 
kupayı tüm kadınlara armağan ediyorum. En 
büyük motivasyonumuz da buydu. Kupayı 
aldığımız ve 2’de 2 yaptığımız için de çok 
mutluyuz.

Tuğçe Canıtez: “Bu kupayı sonuna kadar 
hak ettik”

Bizi burada ve ekranları başında destekleyen 
taraftarlarımıza teşekkür ediyorum. Böyle bir 
ödül alıp, bu güzel takımda oynama ve kupalar 
kazanmak çok güzel. 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü’nde bu kupayı bütün kadınlara armağan 
ediyorum. Çok güzel takımımız var. Yeni gelen 
oyuncu ve sakatlıklar olmasına rağmen herkes 
elinden geleni yaptı. Sonuna kadar bu kupayı 
hak ettik.

Chelsea Gray: “Mutlu ve gururluyum”
“Gerçekten çok mutluyum ve gururluyum. 

Bu kupayı kazanmak için tüm arkadaşlarım ve 
Koç her şeyin en iyisini yaptı.”

Cecilia Zandalasini: Şimdi EuroLeague’i 
düşüneceğiz

“Arkadaşlarıma çok teşekkür ediyorum. 
Şimdi artık EuroLeague’i düşüneceğiz.”

TÜRKİYE KUPASI FENERBAHÇE 
ÖZNUR KABLO’NUN
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Nikâh töreninde görevli evlenecek ka-
dın ile erkeğe “Hastalıkta ve sağlıkta” der.                                                       
Yaşamı ciddiye alanlar, bu sözü evli-
liğe atılan ilk adımdaki imzada değil 
yaşam boyunca unutmaz. Biz de öyle.                                                                                                                                            
Türkiye’nin en büyük kulü-
bü Fenerbahçe’ye başkan seçtik.                                                                                      
Seçtiğimiz başkan KOÇ gibi.                                                                                                                                           
Dünyanın en büyük kulüpleri bile zaman za-
man kriz yaşamakta. Bu nöbet,şimdi kulübü-
müzün kapısında.

Bazen fidana aşı verirsin, tutmaz.                                                                                                                      
Son yıllarda gerek içerden, gerekse dışarıdan 
gelen baskıların yanı sıra yapılan bireysel 
hatalar da belimizi büktü.

Yıllardan beri Fenerbahçe’den çekinen, 
ürken ve de korkan etraf şimdi zil takıp oynu-
yor. Ali Koç gibi bir başkanı olan müessese 
hiçbir zaman boyun eğmez. Sonunda mutlaka 
hedefe varır.Her türlü katakulli, arkadan do-
lanma ve çelme, Fenerbahçe’ye dokunmaz. 
Dokunmamalı.

Belki kısa süreli bir sallan-
ma. Oy verdik, zaman da vereceğiz.                                                                                 
Tribünler takıma desteğini sürdürmeli.

Tribünlerde amigoların değil, dünün ve bu-
günün futbolcularının resimli flamaları olma-
lı.  Fenerbahçe geçmişten bugüne bir tarihtir.

Ve kimse yazılmış olan tarihi silemez.
NOT. Kulübün çok anlamlı üye numarası 

olan 1881, benim gururum. Teknik adam krizi 
için benim de beklentim var. O da yabancı.  

Başkan Koç’un 
Yanındayız

CENGİZ 
TOKGÖZ

Türkiye Futbol Federasyonu ile dört büyük 
kulübün başkanının, İstanbul Valiliği’nde bir 
araya geldiği toplantı sona erdi.

İstanbul Valisi Ali Yerlikaya›nın ev sa-
hipliğinde gerçekleştirilen buluşmaya, TFF 
Başkanı Nihat Özdemir, Galatasaray Başkanı 
Mustafa Cengiz, Fenerbahçe Başkanı Ali 
Koç, Beşiktaş Başkanı Ahmet Nur Çebi ile 
Trabzonspor Başkanı Ahmet Ağaoğlu katıldı.

Basına kapalı gerçekleştirilen görüşmenin 
ardından başkanlar herhangi bir açıklama 
yapmadan İstanbul Valiliği›nden ayrıldı.

Görüşmeyle ilgili olarak İstanbul Valili-
ği’nin Twitter hesabından yapılan paylaşımda 
ise, “Beşiktaş - Trabzonspor, Fenerbahçe - 
Galatasaray maçları öncesinde centilmenlik 

ruhunun hem sahada hem de tribünde sürdü-
rülmesi için sayın başkanlarımızla bir araya 
geldik. Kazanan daima dostluk ve centilmen-
lik olacak” ifadeleri yer aldı.

TFF ve dört büyük kulübün başkanları, İstanbul 
Valiliği’nde bir araya geldi

Ziraat Türkiye Kupası finalinin 5 Mayıs 
Salı günü Atatürk Olimpiyat Stadyumu’nda 
oynanacağı duyuruldu.

Türkiye Futbol Federasyonu, Ziraat Türki-
ye Kupası finalinin Atatürk Olimpiyat Stad-
yumu’nda oynanacağını açıkladı.

Daha önce 21 Mayıs 2020 Perşembe günü 
yapılacağı duyurulan maçın tarihinin de Şam-
piyonlar Ligi finali nedeniyle 5 Mayıs 2020 
olarak değiştirildiği bildirildi.

Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim 
Kurulu, 2019-2020 sezonu Ziraat Türkiye 

Kupası finalinin İstanbul Atatürk Olimpiyat 
Stadı’nda oynanmasını kararlaştırdı.

UEFA’nın 30 Mayıs’ta oynanacak 2020 
UEFA Şampiyonlar Ligi finali öncesinde fi-
nal standartları kapsamında yenilenen Atatürk 
Olimpiyat Stadı’nda resmi bir maç yapılması 
talebini değerlendiren TFF Yönetim Kurulu, 
daha önce 21 Mayıs 2020 Perşembe günü 
yapılacağı duyurulan final maçının tarihini 5 
Mayıs 2020 olarak değiştirdi.

Ziraat Türkiye Kupası final müsabakasının 
saati ise daha sonra kamuoyuna duyurulacak.

Ziraat Türkiye Kupası Finali 
Atatürk Olimpiyat Stadyumu’nda
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CORONA VİRÜSÜSPOR  DÜNYASINI 
ALARMA GEÇİRDİ

Corona virüsü başta futbol olmak üzere tüm 
spor dallarında oynanan müsabakaların iptali-
ne, seyircisiz oynanmasına veya ileri bir tarihe 
alınmasına neden oldu. Birçok organizasyon 
ertelenirken bazı takımlar karantina altına alın-
dı. Özellikle bu virüse ünlü sporcu ve teknik 
adamlarında yakalanmış olması dünya genelin-
de adeta bir panik yarattı. 

FRANSA’DA SEYİRCİ KISITLAMASI  
Fransa Futbol Federasyonu, tüm ligleri geçici 
olarak askıya aldığını açıkladı. 

SERIE A’DA MAÇLAR DURDU  İtalya 
Serie A’da 3 Nisan’a kadar maçların oynanma-
masına karar verildi.

TENİS ORGANİZASYONLARINA İPTAL  
Profesyonel Tenisçiler Birliği (ATP), tüm tenis 
organizasyonlarının coronavirüs salgını nede-
niyle 6 hafta ertelendiğini duyurdu.

HOLLANDA’DA FUTBOLA ARA  Hollan-
da’da tüm futbol liglerine, coronavirüs tehditi 
nedeniyle 31 Mart tarihine kadar ara verildi.

PORTEKİZ’DE SÜRESİZ ARA  Portekiz 
Futbol Federasyonu, ülkedeki bütün liglerin 
süresiz olarak askıya alındığını açıkladı.. 

UEFA TURNUVALARI ERTELEDİ  
UEFA, 14 Mart ile 14 Nisan arasında oynana-
cak tüm U17 ve U19 turnuvalarının ertelendi-
ğini açıkladı. 

EURO 2020’NİN KADERİ GÖRÜŞÜLE-
CEK  UEFA, EURO 2020 dahil tüm organizas-
yonları (yerel ve uluslararası) iptal etmek için 
55 üye federasyonu 17 Mart’ta video konferan-
sa davet etti. 

RONALDO KARANTİNAYA ALINDI  
Juventus Kulübü, Daniele Rugani’nin korona-
virüs testinin pozitif çıkmasının ardından Cris-
tiano Ronaldo’nun Madeira’daki evinde tedbir 
amaçlı karantinaya alınmasına karar verdi.

İSPANYA›DA EN AZ 2 İKİ HAFTA FUT-
BOL YOK  İspanya Futbol Federasyonu: “En 
az 2 hafta futbol faaliyetleri durduruldu ancak 
bu süre yapılacak değerlendiremeler sonucun-
da uzayabilir! Tüm olasılıkları değerlendiriyo-
ruz”denildi.

BELÇİKA DA FUTBOL 3 NİSANA KA-
DAR ASKIDA Belçika’daki tüm futbol maçla-
rının 3 Nisan’a kadar ertelendiği açıklandı. 

REAL MADRID’DE CORONA ALARMI  
Real Madrid’den açıklama; “Basketbol takımı-
mızda bir oyuncunun koronavirüs testi pozitif 

çıkmıştır. Aynı yerde çalışıldığı için basketbol 
ve futbol takımlarının karantinaya alınması 
önerildi. Tüm Real Madrid personelinin de 
karantinaya alınması tavsiye edilmiştir”

EUROLEAGUE ASKIYA ALINDI  THY 
EuroLeague yönetimi, Euroleague’nin süresiz 
bir şekilde askıya alındığını açıkladı. 

FORMULA 1’DE KARANTİNA  Formula 
1’de sezonun ilk yarışı olan Melbourne GP 
öncesi Amerikan takımı Haas’ta 2, İngiliz takı-
mı McLaren’de ise 1 çalışan koronavirüs nede-
niyle karantina altına alındı. Ayrıca, Çin yarışı 
ertelendi, Bahreyn GP ise seyirciye kapatıldı. 

NBA ASKIYA ALINDI  Amerikan Bas-
ketbol Ligi (NBA), basketbolculardan birinde 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) tespit edil-
mesinin ardından tüm maçlarını süresiz olarak 
askıya aldı. NBA’den yapılan yazılı açıklama-
da, Utah Jazz oyuncularından Rudy Gobert’da 
koronavirüs tespit edilmesinin ardından tüm 
maçların ikinci bir bildirime kadar iptal edildi-
ği belirtildi. 

PREMİER LİG’DE SEYİRCİSİZ KARARI  
Manchester City - Arsenal maçının koronavi-
rüs salgını nedeniyle ertelenmesinin ardından 
İngiltere Premier Lig’de önemli gelişmeler 
yaşandı. İngiliz hükümetinin koronavirüs ile 
mücadele politikası kapsamında, Premier Lig 
maçlarının seyircisiz oynanması yönünde karar 
alındı.  Premier Lig ekibi Chelsea, ‘takıma ya-
kın olan bir kişide’ koronavirüs semptomlarına 
rastlanması nedeniyle tüm idmanları iptal etti. 

AMERİKAN BİRİNCİ FUTBOL LİGİ 
(MLS)  Koronavirüs salgını nedeniyle maçlara 
30 günlüğüne ara verildiğini açıkladı.

AVUSTRALYA GP İPTAL EDİLDİ  Formu-
la 1’de yeni sezonun ilk yarışı olan Avustralya 
GP, koronavirüs salgını sebebiyle iptal edildi. 
FIA ve Formula 1 yönetimi, takvimi yeniden 
düzenlemek için görüşecek. CHELSEA ANT-
RENMANLARI İPTAL ETTİ 

İŞTE SPOR DÜNYASINDAN CORONA 
VIRUS›E YAKALANAN İSİMLER    Corona 
virüs salgınına şu ana kadar yalanan sporcular-
da belirlendi. İşte o isimler;

MAURICIO GOMES DE MATTOS (FLA-
MENGO) Flamengo Başkan Yardımcısı Mau-
ricio Gomes de Mattos’un koronavirüs testleri 
pozitif çıktı. 1 Mart’ta oynanan Real Madrid 
- Barcelona maçı için İspanya’ya giden Mattos, 
Florentino Perez’in özel misafiri olmuştu. 

MIKEL ARTETA (ARSENAL)  Brighton & 
Hove Albion, Arsenal ile cumartesi günü oyna-
yacakları maçın Mikel Arteta’nın koronavirüs 
testinin pozitif çıkması nedeniyle ertelendiğini 
duyurdu. 

DANIELE RUGANI (JUVENTUS)  Da-
niele Rugani; “Benim için endişelenen her-
kese haber vermek istiyorum, gayet iyiyim. 
Hastanelerde bu acil durumla mücadele eden 
tüm doktor ve hemşirelere teşekkür ediyorum. 
Herkes kurallara uymalı, çünkü bu virüs hiçbir 
ayrım yapmıyor! Kendimiz ve sevdiklerimiz 
için bunu yapalım.” dedi MANOLO GABBIA-
DINI(SAMPDORIA) 

Gabbiadini, “Size iyi olduğumu söylemeyi 
önemsiyorum. Endişe etmeyin iyiyim. Ku-
rallara uyun, evde kalın, her şey çözülecek.” 
ifadelerini kullandı. Avrupa’da hızla yayılan 
koronavirüs salgını futbolcu ve teknik adamla-
ra da bulaşmaya başladı.

CORONA VİRÜSÜNE YAKALAN FUT-
BOLCULAR Avrupa’da koronavirüs salgını 
hızla yayılmaya devam ederken futbolcular 
da bu salgından etkilenmeye başladı. Juventus 
forması giyen Daniele Rugani’nin koronavi-
rüse yakalandığının açıklanmasının ardından 
İtalya’dan ikinci haber Sampdoria takımında 
forma giyen Gabbiadini’den geldi. Ayrıca yine 
Juventus forması giyen Dybala’nın da virü-
se yakalandığı iddia edildi, Chelsea: Callum 
Hudson-Odoi, Hannover 96: Timo Hübers 
ve Jannes Horn, Leciester: ismi açıklanma-
yan 3 futbolcu. Manchester City: Benjamin 
Mendy (Sonuçlar çıkana kadar karantina)                                                                              
Arsenal Teknik Direktörü Arteta

İNGİLTERE›DE DE ETKİSİNİ GÖSTER-
Dİ İngiltere Premier Lig takımlarından Arse-
nal’de teknik direktör Mikel Arteta, Chelsea’de 
forma giyen genç oyuncu Hudson-Odoi ve 
Manchester City forması giyen Mendy’nin de 
koronavirüse yakalandığı ve tedavi altında ol-
dukları açıklandı.

Corona virüsü’nün futbola etkileri Asyadan Amerika’ya kadar artmaya başladı. Corona virüsü’nün ortaya çıktığı ülke olan 
Çin’de futbol liginin süresiz ertelenmesinden sonra dünyanın çeşitli ülkelerinden benzer önlemler alınmaya  başladı.

"CORONA VİRÜSÜ DÜNYA FUTBOLUNU BİTİRDİ"
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TFF, basın-yayın ve sosyal 
medyada etik ilkelere aykırı be-
yanda bulunmama yükümlülüğü 
getirdi.

Türkiye Futbol Federasyonu 
(TFF) Yönetim Kurulu, Etik Ku-
rulu Talimatı’nın 12. maddesinde 
değişiklik yaptı.

TFF’nin internet sitesinde yer 
alan bilgiye göre, yönetim kuru-
lunun yaptığı değişiklikle, futbol 
camiasındaki tüm gerçek ve tüzel 
kişilere basın ile yayın organları 
veya sosyal medya aracılığıyla 
etik davranış ilkelerine aykırı 
beyan ve açıklamalarda bulun-
mama yükümlülüğü getirildi.

Etik Kurulu Talimatı’nın 
“tahrik edici davranış ve etik 
ilkelerine aykırı açıklamalardan 

kaçınma” başlığındaki 12. mad-
desi, değişikliğin ardından şu 
şekilde oldu:

Futbol camiasındaki tüm ger-
çek ve tüzel kişiler;

a) Heyecanlı, kontrol dışı, ön 
yargılı ve suçlayıcı,

b) Kulüpler arasında çatışma-
ya yol açacak, dostane duyguları 
zaafa uğratacak,

c) Taraftarların ve izleyicilerin 
?çirkin ve kötü tezahürat da dahil 
olmak üzere- olumsuz tüm dav-
ranışlarını özendirecek, tahrik ve 
teşvik edecek beyan ve davranış-
lar ile,

d) Basın ve yayın organları 
veya sosyal medya aracılığıyla 
etik davranış ilkelerine aykırı 
beyan ve açıklamalardan bulun-
maktan, kaçınmak zorundadır.

TFF’den Etik Kurulu 
Talimatı’nda Değişiklik

FIFA ve FIFPRO, maaş 
alamayan futbolcuların mağdu-
riyetini önlemek için fon oluştu-
racak.

Dünya Futbol Federasyonları 
Birliği (FIFA) ve Uluslararası 
Profesyonel Futbolcular Birliği 
(FIFPRO), oyuncuların maddi 
mağduriyetini önlemek için fon 
kurulması konusunda anlaştı. 

FIFA’dan yapılan açıklama-
da, kulüplerinden maaş alama-
yan futbolculara destek olmak 
amacıyla 2022 yılına kadar 16 

milyon dolarlık küresel bir fon 
oluşturulacağı kaydedildi. 

Fona bu yıl 3, 2021 ve 2022 
yıllarında dörder milyon, Tem-
muz 2015 ile Haziran 2020 ara-
sındaki geriye dönük maaş ko-
rumaları için de 5 milyon dolar 
kaynak aktarılacağı ifade edildi.

FIFA ve FIFPRO arasındaki 
görüşmeler sonrasında konuyla 
ilgili bir izleme kurulunun oluş-
turulması kararlaştırılırken, fut-
bolculara alacaklarının belirli bir 
bölümü verilecek.

FIFA’dan Mağdur Futbolculara 
Fon Desteği

Fenerbahçe Spor Kulübü Eski 
Başkanlarından, Yüksek Divan 
Genel Kurul Üyesi Mehmet 
Emin Cankurtaran, aramızdan 
ayrılışının 11.yılında mezarı ba-
şında anıldı.

2009 yılında aramızdan ayrı-
lan Mehmet Emin Cankurtaran 
için Zincirlikuyu Mezarlığı’nda 
yapılan anma törenine; 1907 Fe-
nerbahçe Derneği Başkanı Ruşen 
Çetin, eski yöneticİ Ünal Uzun, 
Fenerbahçe Yüksek Divan Ku-
rulu Üyesi ve UEFA eski Asbaş-
kanı Şenes Erzik, Merhum Emin 
Cankurtaran’ın ailesi, yakınları 
ve sevenleri katıldı.

Törende, Cankurtaran’ın kabri 

başında Kur’an-ı Kerim okundu 
ve dualar edildi.

29 Kasım 1930 doğumlu eski 
başkanlarımızdan Emin Can-
kurtaran 3 Şubat 1964’te Genel 
Kurul Üyesi olduğu Fenerbahçe 
Spor Kulübü Yönetim Kurulu’na 
ilk kez 16 Mart 1969 kongre-
sinde girdi. Genel Sekreter ve 2. 
Başkanlık görevlerini üstlenen 
Emin Cankurtaran, 24 Şubat 
1974 kongresinde başkan seçildi. 
Başkanlığı sırasında birçok icra-
atlara imza attı. Emin Cankurta-
ran, başkanlığı döneminde 1973 
-1974 ve 1974-1975 sezonların-
da 2 kez şampiyonluk sevinci 
yaşamıştı.

Fenerbahçe Eski Başkanlarından  
Emin Cankurtaran Kabri Başında anıldı

Türkiye, UEFA ülkeler sırala-
masında ilk 10 sırada yer aldığı 
sürece Şampiyonlar Ligi’ne bir 
takımını direkt olarak, bir takı-
mını da elemelerle turnuvaya 
gönderebilecek.

Son beş sezonda toplanan 
puanlara göre yapılan sıralamada 
Türkiye’nin Şampiyonlar Ligi’ne 
direkt olarak iki takım gönder-
mesi için ise sıralamada ilk altıya 
girmesi gerekiyor.

UEFA ülke puanı sıralaması: 
Türkiye 2020/2021 sezonunda 
Şampiyonlar Ligi’ne kaç takım 

gönderecek?



13

Yeditepe Üniversitesi 
öğrencilerinin, 2019 yılının en 
iyilerini belirlediği 8.Yeditepe 
Dilek Ödülleri sahiplerini buldu.

Üniversitelerde sosyal 
sorumluluk alanında yapılan 
ilk ödül töreni olma özelliğini 
taşıyan Yeditepe Dilek 
Ödülleri›nin sekizincisi, 
Yeditepe Üniversitesi İnan Kıraç 
Salonu’nda gerçekleştirildi.

Kültür, sanat, spor, medya 
ve internet alanlarında ödüle 
değer görülen isimler bir araya 
gelirken; törene katılan A Milli 
ve Fenerbahçe Opet’in  kaptanı 
Eda Erdem Dündar, “Yılın En 
İyi Kadın Sporcusu” ödülüne 
layık görüldü.

Eda Erdem Dündar, “Yılın 
En İyi Kadın Sporcusu” 
Ödülüne Layık Görüldü İkizler Koleji 8/A sınıfı öğrencisi Ela Sıtkı, 13-14 yaş grubunda 

klasik yay Türkiye ikincisi oldu. Sıtkı, elemelerde 562 puan 
toplayarak Türkiye rekorunun yanında Milli Takıma seçilme hakkını 
da elde etti. 

İkizler Koleji Öğrencisi  
Ela Sıtkı’dan Büyük Başarı

Liverpool, Anfield Road adı 
verilen tribünün koltuk sayısını 
artırarak stadyumun kapasitesini 
yükseltmek için çalışmalarını 
sürdürüyor.

İngiltere Premier Lig ekiple-
rinden Liverpool, Anfield Road 
tribününü yenileme çalışmalarına 
2020 yılı bitmeden başlamak 
istiyor.

Stadyumun yeni halinin ilk 
fotoğraflarını geçtiğimiz Kasım 
ayında yayınlayan Liverpool, bu 
çalışma için 71 milyon euroyu 
gözden çıkardı.

Bu çalışmanın ardından An-
field Road’un kapasitesi 7.000 
artırılacak ve Anfield’ın toplam 
kapasitesi 61.000’e yükseltile-
cek.

İngiliz ekip, yerel halkın fik-
rini almak amacıyla yürüttüğü 

çalışmanın ikinci aşamasına bu-
gün başladı.

Şehir genelinde 5.000 broşür 
dağıtan Liverpool›a yaklaşık 800 
cevap geldi. Yapılan bu geri dö-
nüşlerin %93›ünün çok olumlu 
olduğu açıklandı.

Eğer bu çalışma belirlenen 
planlar doğrultusunda uygulan-
maya devam ederse yeni stad-
yum 2022-23 sezonuna hazır 
olacak.

Kulübün Satış ve Pazarlama 
Sorumlusu Andy Hughes yaptığı 
açıklamada “Hala yapılması ge-
reken önemli işler var. Önümüz-
deki 4, 5, 6 ay planımız üstünde 
çalışacağız. Çalışmanın 2022 
yılının yazında kesin olarak bi-
teceğini söylemek için çok erken 
ama her şey plana uygun giderse 
hedef tarihimiz bu” ifadelerini 
kullandı.

Anfield’ın Kapasitesi 
61.000’e Yükseltiliyor
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Real Madrid’in efsane oyun-
cusu, İspanya Kraliyet Futbol 
Federasyonu başkanlığına aday 
olacağını doğruladı.

38 yaşındaki Iker Casillas, 
İspanya Kraliyet Futbol Federas-
yonu başkanlığı için aday oldu-
ğunu açıkladı.

2019 yılında Porto forması gi-
yerken geçirdiği kalp krizi sebe-
biyle herkesi korkutan Casillas, 
başkanlık için Luis Rubiales’le 
yarışacak.

Resmi Twitter hesabından 
paylaşımda bulunan efsane ka-
leci “Adaylık sürecimiz üzerinde 
büyük bir kararlılıkla çalışıyoruz. 
Seçim kararı açıklandığında baş-
vurumu yapacağım. 23.000’den 
fazla seçmen adil ve şeffaf bir 

seçimde bizi bekliyor. Porto baş-
kanına da en derin saygılarımı 
sunarak kararımı kendisine ilet-
tim” ifadelerini kullandı.

Casillas’la birlikte çalışacağı 
belirtilen Carles Puyol ise Mar-
ca’ya yaptığı açıklamada “Twit-
ter’da bu doğrultuda haberler 
gördüm ama size söyleyebilirim 
ki Iker’le bu konu hakkında ko-
nuşmadım. Iker benim arkadaşım 
ve eğer beni çağırırsa onu dinle-
rim ama onun kadrosuna katıl-
mak bambaşka bir şey” şeklinde 
konuştu.

Luis Rubiales başkanlığını 
yaptığını federasyonun bir son-
raki patronunu belirleyecek se-
çimin 12 Haziran’da başlayacak 
EURO 2020 öncesinde yapılması 
planlanıyor.

Iker Casillas federasyon 
başkanlığına aday olacak

Manchester City forması gi-
yen Raheem Sterling, daha ön-
ceden kendisiyle ilgilenen Real 
Madrid’e transfer olmaya sıcak 
baktığının sinyallerini verdi. 

İngiliz futbolcu Şampiyonlar 
Ligi son 16 turunda Real Madrid 
ile oynayacakları maç öncesi 
AS’a verdiği röportajda bir gün 
kendisini Real Madrid forması 
içinde görüp görmediği şeklinde-
ki soruya, “Şu anda Manchester 
City’nin sözleşmeli oyuncusu-
yum ve kulübümde mutluyum. 
Ama Real Madrid müthiş bir 
kulüp, o beyaz formayı gördü-
ğünüzde kulübün nasıl bir gücü 
temsil ettiğini fark edebiliyorsu-
nuz.” şeklinde yanıt verdi. 

Sterling, bir gün Real Mad-
rid’e transfer olmayı isteyip 

istemediği yönündeki soruyu 
ise şöyle yanıtladı: “Buna nasıl 
cevap verebilirim ki? (Gülerek) 
Kameralar açık mı yoksa sadece 
fotoğraf mı çekiyor? Kimse ge-
lecekte neler olacağını bilemez. 
Profesyonel futbolcuyum ve yeni 
meydan okumalara her zaman 
açığım ama şu an Manchester 
City’nin başarısı için çabalıyo-
rum. Ama gelecekte bu transfer 
olabilir, kim bilir...”

25 yaşındaki oyuncu, teknik 
direktör olması halinde Real 
Madrid’den Luka Modric’i 
transfer etmek isteyeceğini de 
söylerken, “Ona karşı birçok kez 
oynadım. Özellikle Hırvatistan›a 
karşı. Bilemiyorum, sahada adeta 
süzülüyor... Çok iyi bir oyuncu.” 
diye konuştu.

Raheem Sterling’den Real 
Madrid’e yeşil ışık!

Avrupa İnsan Hakları Mahke-
mesi, futboldan 4 yıl men edilen 
eski UEFA Başkanı Michel Pla-
tini’nin cezasına yaptığı itirazı 
reddetti.

Mahkemeden yapılan açık-
lamada, eski FIFA Başkanı 
Sepp Blatter’den 2011 yılında 
2 milyon İsviçre frangı alarak 
FIFA etik kurallarını ihlal ettiği 
gerekçesiyle futboldan 4 yıl men 
edilen Michel Platini’nin ceza-
sında insan haklarını ihlal edecek 
nitelikte bir duruma rastlanılma-
dığı belirtildi.

Söz konusu para alışverişi 
gerekçesiyle FIFA, Platini ve 
Blatter’e 8’er yıl futboldan men 
cezası vermişti. FIFA Tahkim 
Kurulu, görevi askıya alınan Pla-
tini’nin cezasını 6 yıla indirmiş, 
Fransız futbol adamı ise Ulusla-
rarası Spor Tahkim Mahkemesi-
ne (CAS) itiraz etmişti.

CAS, Platini’nin cezasını 4 
yıla düşürürken, Platini bu karara 
da itiraz ederek İsviçre Federal 
Mahkemesi’ne başvurmuş ve ret 
cevabı almıştı.

Avrupa İnsan Hakları 
Mahkemesi’nden Michel Platini’ye Ret
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Ajax, 26 yaşındaki yıldız 
futbolcusu Hakim Ziyech’in 
Chelsea’ye transferi için İngiliz 
ekibiyle anlaşma sağlandığını 
duyurdu.

Transfer dönemi boyunca adı 
birçok kulüple anılan Ajax’ın 
yıldız futbolcusu Hakim Ziye-
ch’in yeni adresi belli oldu.

Hollanda ekibi Ajax’ın res-
mi internet sitesinden yapılan 
açıklamada 26 yaşındaki yıldız 
futbolcunun Chelsea’ye transfer 
olduğu açıklandı.

İngiliz ekibi, Ziyech transferi 
için Ajax’a bonuslarla birlikte 
44 milyon euro ödeyecek. Sezo-

nu Ajax’ta tamamlayacak olan 
yıldız futbolcu, 1 Temmuz 2020 
tarihinde Chelsea’ye katılacak.

Eylül 2016’da transfer olduğu 
Ajax ile 160 resmi maça çıkan 
Faslı futbolcu rakip filelere 51 
gol gönderirken 63 asistin altına 
imzasını attı.

Chelsea, Hakim Ziyech’i 
Kadrosuna Kattı

Snapchat üzerinden yayın-
ladığı videoda bir Asyalı’yla 
aynı ortamdayken maske taktığı 
görülen Dele Alli 5 Mart’a kadar 
savunma verecek.

Tottenham’ın yıldızı Dele Al-
li’nin başı dertte.

İngiliz futbolcu Snapchat he-
sabından yayınladığı bir videoda 
bir havaalanındayken Asyalı bir 
adamla aynı ortamda olduğu için 
maske takan Alli ırkçılıkla suç-
lanmış ve sonrasında bu videoyu 
silmişti.

İngiltere Futbol Federasyonu 
bu videoyla ilgili olarak oyuncu-
yu disiplin kuruluna sevk etti. 5 
Mart›a kadar savunmasını vere-

cek olan Alli’nin para ya da maç 
cezası alması gündemde.

Dele Alli daha önce Çin’in 
ünlü sosyal medya platformu 
Weibo’dan yaptığı açıklamada 
video nedeniyle özür dilemiş 
“Komik değildi ve bunu fark 
eder fark etmez videoyu sildim. 
Hem kendimi hem de kulübümü 
hayal kırıklığına uğrattım. Bu 
hakkında şaka yapılmaması ge-
reken bir konu. Çin›deki herkese 
sevgilerimi ve dualarımı gönde-
riyorum.” şeklinde konuşmuştu.

Çin›de ortaya çıkan ve farklı 
ülkelere yayılan koronavirüs 
nedeniyle çok sayıda insan yaşa-
mını yitirirdi.

Dele Alli Koronavirüs Videosu 
Yüzünden Disiplinlik Oldu

İspanyol medyası, 
Real Madrid yönetimi-
nin Sergio Ramos›un 
2021 yazında bitecek 
sözleşmesi için halen 
bir adım atmadığını 
yazdı.

Real Madrid ile söz-
leşmesi 2021 yazında 
bitecek olan Sergio 
Ramos’un takımdaki 
geleceği hakkındaki 
soru işaretleri devam 
ediyor.  AS’ın haberine 
göre Ramos, sözleşme-
sinin iki yıllığına uza-
tılmasını istiyor ancak 
oyuncuyla halen temasa 
geçmeyen Real Madrid 
yönetimi buna sıcak 
bakmıyor.

Haberde yıllık 14 

milyon euro’luk sabit 
ücret alan Ramos’un 
Gareth Bale ile birlikte 
takımın en çok kaza-
nanı olduğuna dikkat 
çekilirken, yönetimin 
oyuncunun 2021 yılında 
35 yaşında olacağını 
göz önünde bulundu-
rarak o tarihe kadar bir 
adım atmayı düşünme-
diği, olası bir teklifin de 
bir yıllık olacağı iddia 
edildi.

Sevilla’dan transfer 
edildiği gündne bu yana 
Real Madrid forması 
altında 636 resmi maçta 
görev alan Ramos, 91 
gole imza atarken, İs-
panyol deviyle 21 kupa 
kaldırdı.

Real Madrid’de 
Sergio Ramos 

Bilmecesi
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Roger Federer’den beklenme-
dik bir haber geldi. 20 kez Grand 
Slam şampiyonu, geçtiğimiz çar-
şamba günü dizinden ameliyat 
olduğunu ve yaza kadar kortlara 
dönemeyeceğini açıkladı. Bu, 
Federer’in Roland Garros’u ve 
öncesindeki Masters turnuvaları-
nı kaçıracağı anlamına geliyor.

Roger Federer, bundan dört 
yıl önce sol dizinden önemli bir 
operasyon geçirmişti. Sonrasında 
ise kortlara dönmüş ve koleksi-
yonuna üç Grand Slam kupası 
daha eklemişti. İsviçreli raket, 
o ameliyattan dört yıl sonra, bu 
sefer sağ dizinden ameliyat oldu. 
Efsanevi tenisçi, bu haberi spor 
kamuoyuyla dün paylaştı.

Bu ameliyatın ardından gele-
cek iyileşme sürecinin birkaç ay 
alması bekleniyor. Ekselansları, 
kuvvetle muhtemel temmuz 
ayında başlayacak çim kort se-
zonuna kadar turnuvalara katıla-
mayacak.

38 yaşındaki oyuncu, öte yan-
dan daha önce bu sezon yalnızca 
tek toprak kort turnuvasına (Ro-
land Garros’a) katılacağını açık-
lamıştı. Federer Paris’te de korta 
çıkamayacak.

20 kez Grand Slam şam-
piyonu, Twitter üzerinden şu 
açıklamayı paylaştı: “Sağ dizim 
kısa bir süredir bana rahatsızlık 
veriyordu. Bu rahatsızlık kaybol-
masını umdum ancak sonrasında 
ekibimle yaptığım toplantılar 
sonrasında bir operasyon geçir-
meye karar verdim.”

En az dört ay yok
Ameliyat, Federer’e göre 

gayet iyi geçti. İsviçreli, bir 
iyileşme sürecinin ardından en 
üst düzey formuna kavuşmayı 
umduğunu söyledi ancak birçok 
turnuvayı kaçırmak durumunda 
olduğunu ekledi: “Maalesef Du-
bai’yi, Bogota’yı, Indian Wells’i, 
Miami Açık’ı ve Rolland Gar-
ros’u kaçıracağım.”

Tarihin en çok Grand Slam 
kazanan oyuncusu olan Federer, 
kortlara çim kort sezonuyla be-
raber dönmeyi beklediğini ifade 
etti. Bu da demek oluyor ki İs-
viçreli daha önce 10 kez şampi-
yon olduğu Halle’de ve sekiz kez 
kazandığı Wimbledon’da korta 
çıkabilecek. Ayrıca 2020 Tokyo 
Olimpiyatları’nda kariyerinin ilk 
tekler altın madalyasını kovala-
yabilecek. Ayrıca Cincinnati’de 
ve Amerika Açık’ta Federer’i 
izleyebileceğiz.

Federer Ameliyat Oldu, 
Temmuz Ayına Kadar Yok

New Orleans Pelicans’a karşı 
40 sayı üreten LeBron James; 
Kareem Abdul-Jabbar, Kobe Br-
yant ve Elgin Baylor’ın olduğu 
bir alanda kulüp tarihine geçme-
yi başardı!

Los Angeles Lakers, geçtiği-
miz günlerde Zion Williamson’lı 
New Orleans Pelicans’ı 118-109 
mağlup ederek konferans lider-
liğini sürdürmeyi başarmıştı. 
Maçta 34 dakika sahada kalan ve 
40 sayı, altı asist, sekiz ribaundla 
oynayan LeBron James, Lakers 
tarihinde 35 yaş üstü olup en az 
40 sayı atan dördüncü oyuncu 
olmayı başardı.

Bu unvana ilk erişen isim 
1968’de Phoenix Suns’a karşı 40 
sayı üreten Elgin Baylor olmuş-
tu. 1969-1970 sezonunda 40 sayı 
barajını üç defa daha aşan Bay-
lor’ı takip ede isim ise Kareem 
Abdul-Jabbar. Jabbar, 1982’de 
Philadelphia 76ers’a karşı 41 

sayı üretirken 1984-1985 se-
zonunda bir ve 1985-1986 se-
zonunda üç defa daha en az 40 
sayıyla oynamıştı.

Listenin diğer basamağı ise 
Kobe Bryant’a ait. 2012-2013 
sezonunda 40 sayı barajını tam 
tamına sekiz defa geride bırakan 
Black Mamba, ertesi sezon sa-
katlık yaşamasına karşın 2014-
2015’te 44 sayılık bir maç oy-
namıştı. Kobe, jübile maçı olan 
Utah Jazz mücadelesinde 60 sayı 
atarak unutulmaz anları arasına 
bir yenisini daha eklemişti.

2018 yazında Lakers’la dört 
yıl 153 milyon dolar değerinde 
olan maksimum kontrata imza 
atan James, 2022 yazına kadar 
Mor-sarılı formayı giyecek. Hâli 
hazırda sahip olduğu fiziksel 
gücü ve bitmek bilmeyen oyun 
iştahı göz önüne alındığında 
LeBron’un 40 sayılık maçlarını 
daha birçok kez görebiliriz.

Yeni Bir Maç, Yeni Bir Rekor
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Manchester United’ın eski 
oyuncusu, bir dönem takım arka-
daşlığı yaptığı Zlatan Ibrahimo-
vic’le yaşadığı tartışmayı anlattı.

Kariyerini Arjantin’in Estudi-
antes takımında sürdüren Marcos 
Rojo, 2016-2018 yılları arasında 
Manchester United’da takım 
arkadaşlığı yaptığı Zlatan Ibra-
himovic’le yaşadığı tartışmanın 
sebebini açıkladı.

Ezequiel Lavezzi’nin kendi-
sini Zlatan Ibrahimovic’le ilgili 
uyardığını belirten Rojo, Cielo 
Sports’a açıklamalarda bulundu.

Rojo “Onun her zaman topu 
kendisine atmamızı istediğini 
biliyordum ama maç esnasında 
pas istediğini görmeme rağmen, 

onun yerine topu Pogba’ya gön-
derdim. Sonrasında elini kaldırıp 
bana İspanyolca ve İngilizce 
bağırmaya başladı. Ben de ona 
‹Senin derdin ne büyük burun? 
Kapa çeneni› dedim. Beni ya-
kalasa öldüreceğini biliyordum. 
Soyunma odasına gittiğimizde 
direkt olarak yanına gittim ve 
susmasını söyledim. Birbirimize 
hakaret etmeye başladık. Bütün 
takım arkadaşlarımız bizi izliyor-
du. Jose Mourinho ise ikimizin 
arasında bizi sakinleştirmeye 
çalışıyordu” ifadelerini kullandı.

Ibrahimovic ve Rojo’nun 
bulunduğu Manchester United, 
bu dönemde hem UEFA Avrupa 
Ligi hem de Lig Kupası’nı ka-
zanma başarısını göstermişti.

Rojo’dan Ibrahimovic’e: 
“Senin derdin ne büyük 
burun? Kapa çeneni”

Arjantinli efsane futbolcu Die-
go Maradona, sürekli kendisi ile 
kıyaslanan Lionel Messi hakkın-
da çarpıcı yorumlarda bulundu.

Diego Maradona, dünyanın 
en iyi futbolcusu tartışmasında 
sık sık kendi ile kıyaslanan Lio-
nel Messi hakkında açıklamalar 
yaptı.

1984 ve 1991 yıllarında Na-
poli’de forma giyen Maradona, 
Şampiyonlar Ligi son 16 turunda 
Napoli ile Barcelona arasında 
oynanan ve 1-1’lik skorla sonuç-
lanan maçtan sonra AS gazetesi-
ne demeçler verdi.

Messi’nin gelecekte Napoli’de 
oynayıp oynayamayacağına dair 
yöneltilen soruda Maradona şun-
ları söyledi:

“Messi şu anda düşüş sürecin-
de. O benim yaşadığım hayatı 
yaşamadı. Napoli’de olağanüstü 
şekilde oynayabilir ama açık 
konuşalım ki benim yaptıklarımı 
yapamazdı.”

Napoli tarihinde efsanevi bir 
yere sahip olan Maradona, “San 
Paolo Stadyumu’nun Diego’su 
olmuş olsa da umarım Napoli 
taraftarlarının bir Messi’si olur” 
dedi.

Maradona: “Messi benim 
yaptıklarımı yapamazdı”

İspanya Futbol Federasyonu›ndan 
aldığı özel izinle forvet transferi 
yapan Katalan devi, Leganes’ten 
Braithwaite’i kadrosuna kattığını 
duyurdu.

Barcelona uzun süredir gerçek-
leştirmek istediği forvet transferinde 
mutlu sona ulaştı.

Barça, Luis Suarez ve Ousmane 
Dembele’nin uzun süreli sakatlık-
larının ardından İspanya Futbol Fe-
derasyonu’ndan özel bir izin alarak 
transfer dönemi açık olmamasına 

rağmen forvet oyuncusu alma hakkı 
elde etmişti.

Katalan devi, Leganes forması 
giyen Danimarkalı forvet oyuncu-
su Martin Braithwaite’i 18 milyon 
euro’luk serbest kalma bedelini öde-
yerek kadrosuna kattığını duyurdu.

28 yaşındaki futbolcuyla dört yıl-
lık sözleşme imzalanırken, oyuncu-
nun serbest kalma bedeli 300 milyon 
euro olarak belirlendi.

Braithwaite bu sezon La Liga’da 
çıktığı 24 maçta 6 gol attı.

Barcelona, Martin 
Braithwaite’i transfer etti
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Portekiz Cumhurbaşkanı Mar-
celo Rebelo De Sousa ve Başba-
kan Antonio Costa, futbolda ırk-
çılığı kınayan açıklamalar yaptı.

Portekiz’de Cumhurbaşkanı 
Marcelo Rebelo de Sousa ile 
Başbakan Antonio Costa, ırkçı 
tezahüratlara tepki olarak maç 
sırasında sahayı terk eden Por-
to’nun Malili futbolcusu Moussa 
Marega’ya destek verdi.

Cumhurbaşkanı De Sousa, 
Lusa haber ajansına verdiği de-
meçte, insanlık onuru ile temel 
insan hakları adına, ırkçılık, ya-
bancı düşmanlığı ve ayrımcılığı 
çok açık bir şekilde kınadıklarını 
belirtip, toplumun temel değer-
lerini ihlal eden, Portekizliler 
arasındaki kardeşliği bozacak 
her türlü girişimden kaçınılması 
gerektiğini vurguladı.

Başbakan Costa ise twitter 
hesabından yayımladığı mesajda, 
“Her türlü ırkçılık eylemi suçtur 
ve tolerans gösterilemez. Hiçbir 
insan bu aşağılanmaya maruz 
bırakılmamalıdır. Bu olaya kim-
se kayıtsız kalamaz. Her nerede 
olursa olsun, tüm ırkçı eylemleri 
kınıyorum.” ifadelerini kullandı.

Costa, ırkçılığa karşı tepki 
olarak sahayı terk eden Mare-

ga’ya tam destek verdiğini kay-
detti.

Portekiz 1. Futbol Ligi’nin 21. 
haftasında oynanan Vitoria Gui-
maraes-Porto maçında tribünler-
den yapılan ırkçı tezahüratlara 
tepki gösteren Porto’nun Malili 
futbolcusu Moussa Marega, 71. 
dakikada sahayı terk ederek so-
yunma odasına gitmişti.

Malili futbolcu, takım arka-
daşları ile rakip futbolcuların 
kendisini sakinleştirme çaba-
larına aldırış etmeyerek, ırkçı 
tezahüratı yapan taraftarlara ve 
herhangi bir müdahalede bulun-
mayan hakemlere tepki göster-
mek için sahadan çıkarken, “Bu, 
utanç verici.” diye bağırmıştı.

Porto Teknik Direktörü Sergio 
Conceiçao da Marega’ya yönelik 
ırkçı tezahüratları, «Üzüntü veri-
ci” olarak değerlendirmişti.

Portekiz’de spor kulüpleri, 
siyasetçiler ve ulusal basın, Ma-
rega’ya destek veriyor.

Koronavirüsün en sert şekilde 
etkilediği ülkelerden İran’da 15 
gün boyunca spor faaliyetleri 
gerçekleştirilmeyecek.

İran›da ölümlere yol açan yeni 
tip koronavirüs (Kovid-19) nede-
niyle tüm spor faaliyetleri iptal 
edildi.

İran Spor Hekimliği haber 
sitesine göre, Koronayı Önleme 
ve Mücadele Merkezi tarafından 
alınan karar uyarınca, Kovid-19 
sebebiyle ülke genelinde spor 
faaliyetleri 20 Mart Cuma günü-
ne kadar durduruldu. 

Söz konusu karara göre, tüm 
spor müsabakaları ve antrenman-
ları iptal edilirken, spor merkez-

leri de kapatıldı.
İran Sağlık Bakanlığı Halkla 

İlişkiler Sorumlusu Kiyanuş 
Cihanpur, yaptığı açıklamada, 
ülkede Kovid-19 nedeniyle can 
kaybının 92’ye, vaka sayısının 
ise 2 bin 922’ye yükseldiğini 
bildirmişti.

İran’da koronavirüs 
nedeniyle tüm spor 

faaliyetleri durduruldu

Portekiz’de Cumhurbaşkanı ve 
Başbakandan Futbolda Irkçılığa Kınama

Manchester United ve Everton 
formalarını giyen ABD’li kaleci 
Tim Howard, ülkesinde futbola 
geri döndü.

Bir dönem Manchester United 
ile Everton formaları giyen ve 
5 ay önce emekli olan ABD’li 
kaleci Tim Howard, USL ta-
kımlarından Memphis 901’de 
futbola döndü. Kulübün internet 
sitesinden yapılan açıklamada, 
40 yaşındaki kalecinin ayrıca 
kulüpte sportif direktör olduğu 
belirtildi. Kulüpte hissesi de 
bulunan Tim Howard yaptığı 

açıklamada, “Ekim ayında emek-
li olduğumdan beri futbola olan 
bağlılığım arttı. Kazanma duygu-
su beni devam etmeye itti. Futbol 
oynamayı ve mücadele etmeyi 
çok seviyorum, bu bana ikisini 
de yapma fırsatı veriyor.” ifade-
lerini kullandı.

Tecrübeli file bekçisi, Manc-
hester United ve Everton forma-
larını toplamda 491 kez giymişti.

2016 yılında MLS ekiplerin-
den Colorado Rapids’e transfer 
olan Howard, Ekim 2019’da 
emekli olmuştu.

Tim Howard, Futbola Geri Döndü
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Koronavirüs salgını, Formula 
1’de sezonun başlangıcını önem-
li ölçüde etkileyebilir. Durum 
kötüye giderse, sezonun ilk iki 
yarışı Avustralya ve Bayreyn 
Grand Prix’lerinin ertelenme 
ihtimali bulunuyor.

Formula 1’de yeni sezon, nor-
mal şartlar altında, 15 Mart’ta 
Avustralya Grand Prix’si ile start 
alacak. İkinci yarış ise hemen bir 
hafta sonrasında, 22 Mart günü 
Bahreyn’de koşulacak.

Yukarıdaki paragrafta “nor-
mal şartlar altında” ifadesinin 
kullanılmasının sebebi, pek tabii 
Koronavirüs salgını. İlk olarak 
Çin’in Wuhan kentinde görülen 
virüsün neden olduğu bu salgın, 
dünyada günbegün daha fazla 
bölgede ve kişide görülüyor. 
Birçok farklı ülkede spor orga-
nizasyonlarının ertelenmesine ya 
da iptaline sebep oluyor. Ve öyle 
gözüküyor ki, hâlihazırda bu sal-

gından etkilenen Formula 1 için 
vaziyet çok daha ağırlaşabilir.

9 Nisan 2020’de koşulması 
planan Çin Grand Prix’si, söz 
konusu salgın nedeniyle ileri bir 
tarihe ertelenmişti. Ancak bu 
sıralar, sezonun ilk iki Grand 
Prix’sinin ertelenmesi dahi motor 
sporları kamuoyunda yer bulan 
iddialar arasında.

Bu iddialar bir yana, birçok 
ülke Koronavirüs salgınının 
kendi topraklarına uğramaması 
için kendi önlemlerini almaya 
çalışıyor. Sezonun ilk yarışına 
ev sahipliği yapacak Avustralya 
da bunlardan biri. Öte yandan, 
Red Bull takımının yöneticilerin-
den Helmut Marko, Avustralya 
hükümetinin vatandaşların Sin-
gapur’a, Hong Kong’a, Bahreyn 
veya Dubai’ye gitmesine izin 
vermemesi gerektiğini düşünü-
yor.

Formula 1’de Sezon 
Başlangıcı Tehdit Altında

Koronavirüsün ortaya çıktığı 
karantina altındaki Çin’in Vuhan 
kentinin takımı Wuhan Zall, 
Sevilla’dan Daniel Carriço’yu 
renklerine bağladı

Chinese Super League ekip-
lerinden Wuhan Zall, İspanya 
temsilcisi Sevilla’da forma giyen 
defans oyuncusu Daniel Car-
riço’yu kadrosuna kattı.

Sevilla’dan yapılan açıklama-
da, takımın yardımcı kaptanları 
arasında yer alan Portekizli sa-
vunmacının transferi konusunda 
Çin ekibi Wuhan Zall ile anlaş-
maya varıldığı belirtildi.

Sevilla’da 2013’ten bu yana 

167 karşılaşmada forma giyen 
takımın tecrübeli isimlerinden 31 
yaşındaki Carriço, futbol kariye-
rini koronavirüsün ortaya çıktığı 
karantina altındaki Çin’in Vuhan 
kentinin takımı Wuhan Zall’da 
sürdürecek.

22 Şubat-31 Ekim tarihleri 
arasında oynanması gereken Çin 
Süper Ligi, koronavirüs tehlikesi 
sebebiyle süresiz ertelenmişti. 

Çin Ulusal Sağlık Komis-
yonundan gün içinde yapılan 
açıklamada, yeni tip koronavirüs 
(Kovid-19) salgınında hayatını 
kaybedenlerin sayısının 2 bin 
120’ye yükseldiği bildirilmişti.

Daniel Carriço Wuhan’a 
transfer oldu

Mathias Pogba, kardeşi 
Paul Pogba’nın Manchester 
United’da devam etmek is-
temediğini ve bunu herkesin 
bildiğini söyledi.

Manchester United for-
ması giyen Fransız yıldız 
Paul Pogba’nın kardeşinden 
transfer açıklaması geldi.

Yaşadığı sakatlıklar se-
bebiyle bu sezon sadece 7 
Premier Lig maçında forma 
giyebilen Pogba, Juven-
tus’tan transfer edildiğinden 
beribir türlü beklentileri 
karşılayamadığı gerekçesiy-
le sık sık eleştirildi. Uzun 
süredir takımdan ayrılması 
gündemde olan 26 yaşındaki 

futbolcunun kardeşi Mathias 
Pogba, yıldız oyuncunun 
geleceği hakında konuştu.

Mathias Pogba, kardeşi-
nin Şampiyonlar Ligi’nde 
oynamak için bu yaz Manc-
hester United’dan ayrılaca-
ğını söyledi. El Chiringuito 
TV’ye konuşan Mathias, 
“Paul’un takımdan ayrılmak 
istediğini herkes biliyor, 
Kardeşim Şampiyonlar 
Ligi’nde oynamak ve kupa 
kazanmak istiyor. Hepimiz 
biliyoruz ki Paul, gelecek 
sezon Manchester United’da 
olmayacak. Yazın neler ola-
cağını” dedi.

Pogba’nın kardeşinden 
açıklama: “Gitmek 

istiyor”
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30 yıl sonra Premier Lig 
şampiyonluğuna çok yakın olan 
Liverpool, 2019 yılında 42 mil-
yon sterlin değerinde kâr ettiğini 
duyurdu.

Bu sezon namağlup yoluna 
devam eden ve lig bitmeden 
şampiyonluğunu ilan etme fırsatı 
olan Liverpool, transferlere 223 
milyon sterlin harcamış olmasına 
rağmen kâr etti.

Kırmızılar, 2019 yılında 42 
milyon sterlin vergi öncesi kâr 
ettiğini duyurdu. Liverpool, Ma-
yıs 2018’de rekor kırarak 125 

milyon sterlin kâr elde etmişti.
Liverpool, Alisson Becker’e 

65 milyon, Naby Keita’ya 52.75 
milyon, Fabinho’ya 42.7 milyon 
ve Xherdan Shaqiri’ye ise 13 
milyon sterlin harcamıştı.

2019 yılında Liverpool’un 
dönem içi gelirleri 78 milyon 
artarak 533 milyon sterlin’e, 
medya gelirleri 41 milyon arta-
rak 261 milyon sterlin’e, yayın 
gelirleri 34 milyondan 188 mil-
yon sterlin’e ve maç gelirleri ise 
3.5 milyon artarak 84 milyon 
sterlin’e ulaştı.

Liverpool, 42 Milyon 
Sterlin Kâr Etti

Manchester City formasıyla 
en iyi performansını West Ham 
karşısında ortaya koyan Rodri 
istatistikleri altüst etti.

Manchester City, West Ham 
United’ı 2-0’la geçerken goller-
den birini atan Rodri orta saha-
daki dominant performansıyla 
dikkat çekti.

Pep Guardiola’nın ekibinin 
David Moyes’un takımını fazla 
zorlanmadan geçmesinde Rod-
ri’nin payı büyüktü.

188 pas denemesinde 178 
isabet sağlayan Rodri, Premier 
Lig’de detaylı istatistiklerin 
tutulmaya başlandığı 2003-04 
sezonundan bu yana bir maçta 
en çok pas denemesi yapan ve 
en çok isabetli pas atan futbolcu 
oldu.

23 yaşındaki futbolcu, ayrıca, 
tek başına West Ham’ın toplam 
isabetli pas sayısını (169) geride 
bıraktı.

Rodri, Premier Lig rekoru kırdı

Danışmanlık firması PwC’nin 
açıkladığı verilere göre Barcelo-
na Kulübü, şehrin ekonomisine 
çok önemli miktarda katkı yapı-
yor. Bir futbol sezonunda 1,191 
milyon euro kadar...

Barcelona, 2018-2019 futbol 
sezonunda, Barselona kentine 
1,191 milyon euro’luk bir ticaret 
hacmi yarattı. Bu sayı, şehrin 
ekonomik hacminin %1,46’sını 
oluşturuyor.

Danışmanlık şirketi PwC’nin 
verilerine göre, kulüp 2018-
2019’da 19,500 kişiyi istihdam 
ederken, İspanya devletine tam 
366 milyon euro vergi ödedi.

Söz konusu sezonda 1,191 

milyon euro’luk ticaret hacmi 
yaratan kulüp, 2014-2015 sezo-
nunda ise şehir ekonomisine 906 
milyon euro’luk katkı sağlamıştı. 
Yani geçen dört sezonda Barce-
lona hem kendi ticari hacmini 
büyüttü hem de şehrin ekonomi-
sine yaptığı katkıyı yaklaşık %30 
arttırdı. 2014-2015 sezonunda 
16,620 kişiye iş veren kulüp, 
dört yılda istihdam sağladığı kişi 
sayısını ise yaklaşık üç bin arttır-
mış oldu.

Barcelona Kulübü, yalnızca 
şehir için değil, Katalonya eya-
leti için de önemli bir ekonomik 
aktör. Temmuz 2018 ila Temmuz 
2019 arasında, Katalonya’daki 
ticari hacmin %0,57’sini Barce-
lona oluşturdu.

Barcelona Kulübü, Barselona 
Şehrini Kalkındırıyor
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RB Leipzig’in 23 yaşındaki 
santrforu Timo Werner, Liverpo-
ol ile ilgili olan transfer iddiaları 
ile ilgili konuştu.

Bundesliga ekiplerinden 
Leipzig’de forma giyen Alman 
futbolcu Timo Werner, Liverpool 
iddialarına yanıt verdi.

Werner, Liverpool’un teknik 
direktörü Jürgen Klopp’un dün-
yanın en iyi hocası olduğunu 
belirtti ve onun oyun sistemine 
uyabileceğini söyledi.

Welt’e konuşan 23 yaşındaki 
oyuncu, Tottenham deplasmanın-
da galibiyeti getiren golü kaydet-
miş olmasının İngiliz medyasının 
dikkatini çekmiş olabileceğine 
vurgu yaparak şunları dile ge-
tirdi:

“Londra’da oynadığımız fut-
bol, medyada adımın Liverpool 
ile geçmesine sebep oldu. Li-
verpool’da dünyanın en iyi tek-
nik direktörü ve aynı zamanda 
Alman olan Jürgen Klopp var. 
Oyun tarzımın Liverpool’un 
sistemine iyi bir şekilde uyum 
sağlayabileceğini gösteren birçok 
şey var.”

Öte yandan Bundesliga’da 
Bayern Münih ile şampiyonluk 
yarışı veren takımına olan bağlı-
lığının altını çizen Werner şöyle 
devam etti:

“Şu an burada böyle hızla 
ilerlerken gelecek yıl nerede 
oynayacağımı düşünmek zor. 
Ara transfer döneminde şampi-
yonluğu kafamıza çok takarak 
hata yaptık. Kendimizi çok fazla 
baskı altına aldık.”

Timo Werner: “Liverpool’un 
sistemine uyabilirim”

David Villa, kariyerinin bir 
döneminde yolunun Londra ekibi 
Arsenal’den geçmek üzere oldu-
ğunu ancak Atletico Madrid’in 
araya girdiğini söyledi.

David Villa, 2013 yılında 
Barcelona’dan ayrılmadan önce 
neredeyse Arsenal’e transfer 
olacağından söz etti.

Kariyeri boyunca Valencia, 
Barcelona ve Atletico Madrid 
gibi dev kulüplerde forma giyen 
Villa, son olarak Japonya Ligi’n-
den Vissel Kobe’de profesyonel 
kariyerini noktaladı.

İspanyol futbolcu, BBC 
Sport’a verdiği demeçte 2013 
yılında Barcelona’dan ayrılıp 
Atletico Madrid ile anlaştığı dö-
nemde, Arsenal’e transfer olma-
sına ramak kaldığından bahsetti:

“Arsenal ile birçok görüşme 
yaptık. O zamanlar yüzde 90 

ihtimalle Arsene Wenger’in 
takımına katılacağımı düşü-
nüyordum. Ancak anlaşmaya 
varamadık çünkü Atletico Mad-
rid’den bir teklif geldi ve her 
şey iki üç gün içinde sonuçlandı. 
Eğer Arsenal için imzalasaydım 
ne olurdu bilmiyorum. Ancak 
Atletico ile imzaladığım için çok 
mutluyum. Sadece kupa kazan-
dığımız için değil, her şey için 
mutluyum.”

Villa, o dönemde yalnızca Ar-
senal değil, Chelsea ve Liverpo-
ol’un da ilgisi olduğu bilinirken, 
La Liga’yı tercih ettiğinden 
dolayı bir pişmanlık duymadığını 
açıkladı: “Premier Lig’i seviyo-
rum. Her zaman oraya gitmeyi 
düşündüm ancak başka bir yol 
seçtim. Oradan da teklifler vardı 
ancak neden bu kararı verdim, 
bilmiyorum.”

David Villa: “Yüzde 90 
ihtimalle Arsenal’deydim”

Tottenham Teknik Direktörü 
Jose Mourinho, ligi ilk 4’te bi-
tirebilmeleri halinde kendilerini 
başarılı olarak nitelendirebilece-
ğini söyledi.

Jose Mourinho, Son Heung-
Min ve Harry Kane’in yokluğun-
da ligi 4. sırada bitirebilmenin 
büyük bir başarı olacağını düşü-
nüyor.

Mourinho yönetimindeki Tot-
tenham, Premier Lig’de çıktığı 

14 mücadelenin 8’ini kazanmayı 
başardı ancak kilit isimlerini 
sakatlık nedeniyle kaybetti.

“İlk 4’te bitirmek benim için 
başarı sayılır mı? Bu koşullar 
altında, evet. Son ve Harry, 
Tottenham’ın en etkili silahla-
rındandı. Onlar olmadan ligi ilk 
4’te bitirebilirsek çocuklar için 
inanılmaz olur. Elimizden geleni 
yapmak zorundayız.”

Jose Mourinho: “İlk 4 bizim için 
başarı olur”

CAS’a başvuran Manchester 
City, UEFA’dan FFP kurallarına 
uymadığı gerekçesiyle Avrupa 
kupalarından men ve 30 milyon 
euro para cezası almıştı...

İngiltere kulübü Manchester 
City, UEFA’nın finansal fair play 
kurallarına uyulmadığı gerekçe-
siyle verdiği iki sezon Avrupa 
kupalarından men cezası için 
Uluslararası Spor Tahkim Mah-
kemesine (CAS) başvurdu.

CAS’tan yapılan açıklamaya 

göre Manchester City, UEFA’nın 
14 Şubat’ta kulübe verdiği 2020-
2021 ile 2021-2022 sezonları 
için Avrupa kupalarından men 
ve 30 milyon euro para cezasına 
ilişkin karara itiraz etti.

UEFA Kulüp Finansal Kontrol 
Kurulu tarafından İngiltere kulü-
büne verilen cezanın, 2012-2016 
yıllarındaki finansal kuralları 
ihlal ettiği gerekçesiyle uygulan-
dığı açıklanmıştı.

Manchester City, CAS’a Başvurdu
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İspanya›da bazı futbolcu me-
najerleri hakkında para aklama 
ve vergi kaçırma suçlamala-
rından soruşturma yürütüldüğü 
bildirildi.

İspanya resmi haber ajansı 
EFE› nin verdiği haberde, bazı 
futbolcu menajerlerine yönelik 
yürütülen «Lanigan” adlı soruş-
turma kapsamında Balear Ada-
ları, Barselona, Madrid, Malaga, 
Sevilla, Almeria, Asturias, San 
Sebastian, Vitoria, Pontevedra ve 
Valencia’da çok sayıda iş yeri ve 
evde arama yapıldığı kaydedildi.

Yolsuzluk ve Organize Suçla 
Mücadele Savcılığı’nın talebi ve 
Ulusal Mahkeme’nin koordina-
törlüğünde yürütülen soruşturma 
kapsamında, Miralem Pjanic, 
Luka Jovic ve Kalidou Koulibaly 
gibi futbolcuların menajeri olan 

Fali Ramadan’ın da aralarında 
olduğu bazı futbolcu menajerle-
rinin İspanya’daki hesaplarının 
ve mal varlıkların kontrol edildi-
ği bilgisi verildi.

Ramadan ve adı açıklanma-
yan diğer bir menajerin, hayali 
futbolcu transferleri için Kıbrıs 
Rum Kesimi’ndeki Apollon Li-
masol Kulübünü kullandıkları ve 
2017 yılında İspanya’da toplam 
değeri 10 milyon euro’dan fazla 
olan lüks ev ve yat satın alımı 
yaptıkları belirtildi.

Söz konusu iki menajerin, 
Kıbrıs Rum Kesimi, Sırbistan 
ve Belçika’daki farklı futbol 
kulüpleriyle bağlantısı olan bir 
suç örgütünün parçası olmakla 
suçlandığı, soruşturmaya Avrupa 
Polis Örgütü’nün de destek ver-
diği ifade edildi.

İspanya'da Bazı Futbol 
Menajerlerine Para 

Aklama ve Vergi Kaçırma 
Suçlaması

Arjantinli yıldız Lionel Messi, 
Barcelona’daki geleceği hakkın-
da konuştu.

Barcelona’nın Arjantinli 
yıldız futbolcusu Lionel Messi, 
birçok kez takımdan ayrılma ihti-
mali olduğunu ancak bu fikri hiç 
düşünmediğini söyledi.

Barcelona ile sözleşmesi nor-
mal şartlarda 2021 haziran ayın-
da sona eren ancak talep etmesi 
halinde bu haziranda da bedelsiz 
serbest kalacak olan 32 yaşındaki 
Messi, İspanya’nın El Mundo 
Deportivo gazetesine konuştu.

“Sözleşmedeki serbest kalma 
maddesi gerçekte benim karar-
larımı etkilemiyor” diyen Messi, 
“Birçok seferinde Barcelona’dan 
ayrılma olasılığım oldu. Bu za-
mana kadar, sözleşmemin tek 
taraflı olarak feshetme bedelini 
ödeyeceğini belirten çok fazla 
kulüp benimle ilgilendi ama 
buradan ayrılmayı hiçbir zaman 
düşünmedim, şimdi de düşün-
müyorum. Eğer kulüp isterse, 
devam etmekte sorun yok” dedi.

Katalan takımında yeni teknik 
direktör Quique Setien ile birlik-
te oyun sisteminin de değiştiğini 
ve kazanmak için birçok alanda 
kendilerini geliştirmek zorunda 
olduklarını söyleyen Messi, Bar-
celona’da futbolcu, kulüp, taraf-
tar olmak üzere herkesin mutlu 
olmasını istediğini ve bunun için 
kazanmayı hedefleyen bir proje 
gerektiğini savundu.

“Abidal’in sözleri beni rahat-
sız etti»

Messi ayrıca Barcelona kulüp 
yönetiminin “bazı futbolcular ve 
yönetime muhalif kişileri sosyal 
medyada hedef alan bir kara 
kampanya başlattığı” yönünde 
çıkan iddialara ilişkin ise “Benim 
için sürpriz oldu. Başkan, basın 
toplantısında ve kulübün yazılı 
açıklamasında söylenenleri takım 
kaptanlarını toplayarak bize de 
tekrarladı. Gerçeği söylemek 
gerekirse böyle bir şeyin yaşan-
masını biraz garip karşılıyorum” 
yorumunu yaptı.

Eski teknik direktör Ernesto 
Valverde’nin gönderilmesiyle 
ilgili olarak «Birçok futbolcu 
memnun değildi ve onun dö-
neminde çok da çalışmıyordu» 
şeklinde bir açıklama yapan 
Barcelona Sportif Direktörü Eric 
Abidal ile yaşadığı polemiklere 
de cevap veren Messi, şu ifadele-
ri kullandı:

“Bu sözleri söylerken kafasın-
dan ne geçiyordu bilemiyorum. 
Ben, bu sözleri üzerime aldım ve 
cevap verdim. Çünkü futbolcu-
lara saldıran sözlerdi. Soyunma 
odasında artık çok fazla şey söy-
leniyor, sanki her şeye, futbolcu-
ların, teknik adamların gelişine, 
gidişine burada karar veriliyor. 
Sanki benim çok fazla gücüm 
var ve kararlar alıyorum gibi bir 
durum var. Ve bu sözleri kulüp-
ten birinin, bir sportif direktörün 
söylemesi beni rahatsız etti. Bu 
yüzden çıkıp durumu aydınlat-
mak istedim. Sportif direktörün 
bana bu şekilde saldırmasına izin 
vermemem gerektiğini biliyor-
dum.”

Messi: “Barcelona’dan ayrılma 
olasılığım oldu”



23

NEREDEN NEREYE ?
Zor şartlar altında büyüyen ancak daha sonra dünya yıldızına dönen 10 futbolcuyu sizler için derledik...

CRISTIANO RONALDO
Portekizli yıldızın babası bahçıvan-

dı. Ev alacak paraları yoktu. Ronaldo 
ise kendi çapında yaptığı tahta evin 
içinde vaktini geçiriyordu. Şu anda 
Ronaldo, dünyanın en iyi futbolcula-
rından biri.

FRANK LİBERY
Bir zamanlar Galatasaray’da da 

forma giyen Frank Ribery, zor bir 
çocukluk geçirmişti. Henüz 2 yaşın-
dayken ciddi bir trafik kazası geçirdi. 
Arabanın camından fırlamış ve yü-
zünde 3 tane çizik oluşmuştu. Ribery, 
çiziklerini iyileştirmek istemedi. Nere-
lerden geldiğini unutmak istemiyordu. 
Fransalı yıldız, uzun yıllar Bayern 
Münih’te forma giydi. Şu anda Fio-
rentina’da oynuyor.

ANGEL DI MARIA
Di Maria, fakir bir ailenin çocuğuy-

du. Ailesi onu okutacak parayı bula-
madı ama Di Maria küçük yaşlardan 
sıkı çalışmaya başlayarak futbolunu 
geliştirdi. Real Madrid, Manchester 
United gibi kulüplerde forma giyen 
Arjantinli yıldız, şu anda PSG’de top 
koşturuyor.

ZLATAN IBRAHIMOVIC
Tüm zamanların en aykırı futbolcu-

larından olan Ibrahımovic’in çocuklu-
ğu da kolay geçmemiş. Alkolik olan 
babası, Zlatan 2 yaşındayken annesini 
boşamıştı. Annesi onu tek başına bü-
yüttü. Zlatan şimdi diyor ki; “Herkes 
benimle ilgili alaycı konuşuyordu, 
şimdi kendi sözlerini yiyorlar. Bu be-
nim ödülüm!”

DIEGO MARADONA
Arjantinli efsane Maradona, küçük-

ken kaldığı küçük odayı 7 kişiyle pay-
laşıyordu. Çocukluğunu, Buenos Aires 
sokaklarında top koşturarak geçiriyor-
du. Henüz 8 yaşındayken sokaktaki 
yetenekleri keşfedilmişti. Sonrasında 
ise dünyanın en iyi futbolcularından 
biri oldu.

YAYA TOURE
Fildişi Sahilleri’nde büyüyen Yaya 

Toure’nin doğduğu yer, ülkenin en 
fakir bölgelerinden birisiydi. Krampon 
alacak parası bile yoktu ama Yaya, 
kendi kendine antrenman yapmaya 
başladı ve bu çalışma hırsı hiçbir za-
man kesilmedi. Yıllar içinde yıldızlaş-
tı, Barcelona ve Manchester City gibi 
büyük kulüplerde oynadı.

LUIZ SUAREZ
Şu anda dünyanın en iyi forvet-

lerinden biri olan Suarez tek başına 
büyüdü diyebiliriz. Yalnız bir küçük 
çift ayakkabısı vardı. Her yerde bu 
ayakkabıyı giyiyordu. Az olan parası-
nı biriktirip, sadece okulda giyebilmek 
için yeni bir ayakkabı almıştı. Şimdi 
ise o günlerinden çok uzak. Suarez şu 
an Barcelona›da top koşturuyor.

SAMUEL ETO’O
Kamerunlu golcü de fakir bir böl-

gede büyüyen futbolculardan biri. 
Eto’o’nun küçüklük fotoğrafı bulun-
muyor çünkü ailesinin kamera alacak 
parası yoktu. Yıllar içinde Avrupa’nın 
dev kulüplerinde oynama şansı bulan 
Eto’o ülkemizde Antalyaspor ve Kon-
yaspor’da forma giydi. Kamerunlu yıl-
dız, küçükken kendisi gibi olan Afri-
kalı çocuklara yardımlarda bulunuyor.

ALEXİS SANCHEZ
Doğar doğmaz babası tarafından 

terkedilen Şilili yıldızı annesi, okul-
larda temizlikçilik yaparak büyüttü. 
Sanchez, sokaklarda futbol oynarken 
keşfedildi ve sonrasında Barcelona, 
Arsenal gibi takımlara yükseldi.
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Borussia Dortmund’un genç yıldızı Erling 
Haaland’ın uzun atlama rekorunun olduğunu 
biliyor muydunuz? Peki ya, Ronaldo’nun diye-
tini uyguladığını?

Futbolun Yeni Yıldızı Haaland ile ilgili bi-
linmeyenleri sizin için araştırdık:

İngiltere Milli Takımı›na gidebilirdi
Erling Haaland’ın babası Alf-Inge, eşi 

hamile olduğu esnada Leeds United forması 
giyiyordu.

Yorkshire şehrinde dünyaya gelen Erling 
Haaland, İngiltere Milli Takımı’nı seçme 
hakkına sahip oldu ancak babasının yolundan 
gitmeyi tercih eden genç yıldız Norveç Milli 
Takımı’nı tercih etti ve ilk resmi maçına 5 Ey-
lül 2019’da çıktı.

Hem annesi hem de babası sporcu
Erling’in babasının eski futbolcu olduğu 

bilinen bir gerçek. Ancak sadece babası değil, 
annesi Gry Marita da Norveç’te heptatlon şam-
piyonluğu elde etti.

Uzun atlamada dünya rekoru
Yanlış duymadınız. Haaland, 5 yaş altı ka-

tegoride 2006 yılında 1.63 metreyle uzun atla-
mada dünya rekoru kırdı.

Futbolun yanı sıra hentbol ve kros kayağına 
ilgi duyuyor. 

Kanat oyuncusu olarak başladı
2000 doğumlu futbolcu şu anda dünyanın en 

etkili santrforları arasında gösteriliyor olabilir; 
ancak 15 yaşında Bryne ile ilk maçına çıktığın-
da sol kanatta oynamıştı.

Hoffenheim onu reddetti
2016 yılında Haaland, Bundesliga ekibi 

Hoffenheim’da bir hafta süren seçmelere katıl-
dı ancak genç oyuncunun ücret talepleri gerek-
çe gösterilerek transfer gerçekleşmedi.

Haaland’ın temsilcilerinin aylık 5 bin euro 
talep ettiği, Hoffenheim’ın ise 2 bin euro öner-
diği belirtildi.

Juventus 2018’de Haaland’ı istedi
Haaland bu yaz Juventus ile de gündeme 

gelmişti. Ancak İtalyan ekip, Goal muhabiri 
Romero Agresti’nin edindiği bilgiye göre geç-
tiğimiz sezon da Norveçli futbolcuyu kadrosu-
na katmak istemişti.

75 milyon euro’luk serbest kalma bedeli
Alman basınında yer alan haberlere göre 

Haaland’ın Dortmund’daki sözleşmesinde 75 
milyon euro’luk bir serbest kalma bedeli bulu-
nuyor. 

Mohamed Salah gibi seviniyor
Liverpool’un Mısırlı yıldızı Mohamed Salah 

ile özdeşleşen ‘yoga’ sevinci Haaland tarafın-
dan ödünç alınmış durumda. Son olarak Paris 
Saint-Germain maçında attığı ilk golün ardın-
dan bu sevinci gerçekleştirmişti.

Cristiano Ronaldo diyeti
Alf-Ing Haaland, Patrice Evra’nın Juventus 

yıldızının evinde yemek yemekten bahsetti-
ğini duyduktan sonra oğlu Erling’in Cristiano 
Ronaldo’nun diyetini uygulamaya başladığını 
söyledi.

Evra, Ronaldo’nun kendisine yalnızca sade 
bir tavuk, salata ve su ikram ettiğini söylemiş

 Ibrahimovic’in varisi
Ibrahimovic, Haaland’a kıyasla çok tartışı-

lan bir mizaca sahip olabilir; ancak Norveçli 
yıldız Ibrahimovic’in büyük bir hayranı oldu-
ğunu açıkça dile getirdi: «Güçlü yapısı ve oyun 
stili ile Ibrahimovic’i çok beğeniyorum. Ayrıca 
o da İskandinav, birisi onun varisi olmalı!”

Haaland’ın müzik listesine baktığımız za-
man tek bir parçanın öne çıktığını görüyoruz: 
Şampiyonlar Ligi müziği!

“Çocukluğumdan beri dinliyorum, benim 
favori şarkım o.”

Yeni Bir Yıldız Doğuyor
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Rus tenisçi Maria Sharapova 32 yaşında 
tenise veda ettiğini açıkladı. Sharapova’nın 
teklerde 5 Grand Slam şampiyonluğu bulunu-
yordu.

Vogue and Vanity Fair’de yazdığı bir yazı 
ile tenise veda ettiğini dile getiren Rus tenisçi, 
sevenlerine seslendi. “Bu konuda yeniyim, 
lütfen beni affedin. Tenise güle güle diyorum” 
ifadelerinin yer aldığı açıklamada Sharapova, 
“Tenis, bana ve dünyaya, neler yapabileceğimi 
gösterdi. Kendimi nasıl geliştirdiğim ve büyüt-
tüğümün cevabı tenis» dedi.

5 GRAND SLAM ŞAMPİYONLUĞU
İlk grand slam zaferine 2004’te henüz 17 

yaşındayken Wimbledon’da uzanan Sharapova, 
uzun kariyerine; 1 Avustralya Açık (2008), 2 
Fransa Açık (2012-2014), 1 Wimbledon (2004) 
ve 1 ABD Açık (2006) şampiyonluğu ile top-
lamda 5 grand slam şampiyonluğu sığdırdı. İlk 
olarak 22 Ağustos 2005’te kadınlar 1 numara-
sına yükselen Rus yıldız, kariyeri boyunca 816 
maça çıkarken, bu maçların 645’ini kazandı, 
171’inde ise korttan boynu bükük ayrıldı. Tek 
kadınlarda toplamda 36 kez kupaya uzanan 
Sharapova, kadın tenisinin tarihine imza atma-
yı başaran isimlerden biri olmayı başardı.

Tenis dünyasının ünlü isimleri, 32 yaşında 
emeklilik kararı alan Rus tenisçi Maria Shara-
pova’ya veda mesajı yolladı.

Rus tenisçinin yakın arkadaşları arasında 
yer alan tek erkeklerde dünya 1 numarası Sırp 
Novak Djokovic, kariyerinde 5 grand slam 
şampiyonluğu bulunan Sharapova’nın son yıl-
larda devam eden sakatlık probleminin aldığı 
kararda etkili olduğunu vurguladı.

Katıldığı Dubai Tenis Turnuvası’nın ardın-
dan basın mensuplarına açıklamalarda bulu-
nan Djokovic, “Sharapova, bu spora kendini 
tamamıyla adayan büyük bir savaşçı. Son 5-6 
yılda üst üste yaşadığı sakatlıklara ve geçir-
diği ameliyatlara rağmen bu engelleri aşmak 
için büyük bir irade ve istek gösterdi. Gerçek 
bir şampiyonda olması gereken özellikleriyle, 
genç oyunculara ilham verecek. Bu mücadele-
nin bu şekilde sonuçlanması üzücü, ama harika 
bir kariyeri geride bıraktı ve kendisiyle gurur 
duymalı.” şeklinde konuştu.

Sharapova’yı 2011 Wimbledon finalinde 
mağlup eden Çek tenisçi Petra Kvitova ise sos-
yal paylaşım sitesi Twitter hesabından yaptığı 
açıklamada, “Maria Sharapova ile aynı kortu 
paylaşmak benim için büyük bir keyifti. Onun-
la maçlarım her zaman büyük bir mücadeleye 
sahne oldu. Onun çalışkanlığına ve mücadele 
azmine her zaman büyük saygı duyuyorum. 
Hayatında birçok şey başardın ve bunun sadece 
başlangıç olduğunu çok iyi biliyorum.” ifadele-
rini kullandı.

Çinli kadın tenisçi Zheng Saisai ise Shara-
pova’dan her zaman ilham aldığını belirterek, 
“O asla pes etmez, sette 5-1 geriye düşse bile 
skoru önemsemez ve mücadelesini sürdürür. 
Onun bakış açısı, her zaman bize örnek ola-
cak.” değerlendirmesinde bulundu.

Mariya Yuryevna Şarapova (d. 19 Nisan 
1987), Rus tenisçi. Nick Bollettieri Tenis 
Akademisi’nde oynamak için 8 yaşındayken 
Amerika Birleşik Devletleri’ne göç etti. 3 Tem-
muz 2004’te Serena Williams’ı 6-1 ve 6-4’lük 
setlerle 2-0 yenerek Wimbledon’ı kazanan 
en genç ikinci tenisçi oldu. 2006 yılında ise 
Justine Henin’i 6-4’lük 2 setle geçerek kariye-

rinin ikinci Grand Slamı olan Amerika Açık’ı 
kazandı.Maçları sırasında 100 desibeli aşan 
çığlıkları ile ünlenen sporcu bu yüzden uyarı-
lara maruz kalmıştır. Çift el backhand kullanır. 
Güçlü backhand ve forehand vuruşlarıyla tanı-
nır.

2008 yılında Avustralya Açık finalinde 
Ana Ivanovic’i 7-5 ve 6-3 lük setlerle yenerek 
şampiyon oldu. Turnuva süresince dünya 1 
numarası Justine Henin’i 6-4 6-0 ve 4 numa-
rası Jelena Jankovic’i de 6-3 6-1 gibi skorlarla 
rahatça geçti.2012 yılında Roland Garros fina-
linde İtalyan Sara Errani’yi 6-3 ve 6-2 lik set-
lerle 2-0 yenerek şampiyon oldu. Böylece tüm 
grand slamlerde şampiyon olan 6. kadın tenisçi 
olarak da tarihe geçti.Justine Henin’in tenisi 
bırakması sonucunda 19 Mayıs 2008’de açıkla-
nan WTA sıralamasında 2005’ten sonra bir kez 
daha bir numara oldu. Son sıralamada, aldığı 
yenilgiler yüzünden 1 Ocak 2009 itibarıyla 
yerini Sırp tenisçi Jelena Jankovic’e bıraktı. 
Şarapova, yaşadığı omuz sakatlığı sonrası dün-
ya klasmanında ilk 20’ye veda etti

13 Nisan 2009 itibarıyla klasmanda 53. sıra-
da bulunuyor. 2009 yılında sadece 1 turnuvaya 
katılan Şarapova 2. turnuvasında Grand slam 
turnuvalarından Roland Garros’ta mücadele 
etti.

Doping İtirafı
Rus tenisçi Mariya Şarapova yaptığı açık-

lamayla Avustralya Açık’ta doping testini 
geçemediğini söyledi. Şarapova doping testinin 
pozitif çıkmasının nedeni olarak 2006 yılından 
beri kullandığı Meldonium adlı yasak madde 
olduğunu itiraf etti. Şarapova kullandığı ya-
saklı madde için: “Testi geçemedim ve bütün 
sorumluluğu üstleniyorum, son 10 yıldır yasal 
bir şekilde bu ilacı alıyordum. Dünya Dopingle 
Mücadele Kurumu’nun yasaklı listesinde de-
ğildi. 1 Ocak’tan itibaren de yasaklı maddeler 
arasına girdiğini bilmiyordum.

22 Aralık’ta yasaklı maddeler listesinde 
yapılan değişikliklerle ilgili bir e-posta aldım. 
Burada yasaklı maddeleri görebiliyorsunuz ben 
de o linke tıklamadım.” dedi. Rus tenisçinin 
bu itiraflarından sonra kendisinin en büyük 
sponsoru olan Nike, sponsorluktan çekildiği-
ni duyurdu. İlerleyen dönemlerde ise yasaklı 
madde kullanmaktan dolayı iki yıl kortlardan 
men cezası aldı.

Maria Sharapova 
Tenisi Bıraktı
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Manchester City’nin Başkanı 
Ferran Soriano, UEFA’nın ver-
diği Avrupa kupalarından 2 yıl 
men cezasını “siyasi” buldukları-
nı söyledi.

Soriano, UEFA’nın Finansal 
Fair Play kurallarına uymadığı 
gerekçesiyle İngiliz ekibine ver-
diği 2 yıl Avrupa kupalarından 
men ve 30 bin euro para cezasını 
kulübün internet sitesinde değer-
lendirdi. 

İddiaların doğru olmadığını 
savunan Soriano, “Taraftarları-
mız iki şeyden emin olabilirler. 
Birincisi suçlamalar yanlış. İkin-
cisi bunu ispatlamak için elimiz-
den gelen her şeyi yapacağız.” 
ifadelerini kullandı.

UEFA’yla her zaman iş birliği 
yaptıklarını vurgulayan Soriano, 
şunları aktardı:

“Kulüp sahibi, beyan edil-

memiş hiçbir parayı kulübe 
vermedi. Kar eden bir kulübüz, 
borcumuz yok. Hesaplarımız de-
netçiler, yatırımcılar tarafından 
defalarca incelendi. Deneyimle-
rimize göre karar hukuki olmak-
tan çok siyasi görünüyor.” 

Soriano, görevine devam edip 
etmeyeceği merak edilen teknik 
direktör Pep Guardiola’nın sü-
reçle ilgili bilgilendirildiğini ve 
Katalan teknik adamın sadece 
futbola odaklandığını kaydetti.
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